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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: Dunavarsány Város Önkormányzata, valamint Majosháza Község Önkormányzata Képviselő-
testületének a Városháza dísztermében 2016. február 9-én, 1702 órai kezdettel megtartott együttes, nyílt 
üléséről. 
 
Jelen vannak: Gergőné Varga Tünde   polgármester 
   Keresztesi Balázs    alpolgármester 
   dr. Békássy Szabolcs   alpolgármester 
   dr. Bóna Balázs    képviselő 
   Mekler Andrea    képviselő 

Száger Gyula    képviselő 
Surányi Tibor    képviselő 
 
Kis Gábor      polgármester 
dr. Kováts Lajos    alpolgármester 
Kontha Benőné    képviselő 
Kozma Lászlóné     képviselő 
Matics Zoltán     képviselő 
 

  dr. Szilágyi Ákos    jegyző 
  Tyukodi-Bihari Zsuzsanna  aljegyző 
  Vágó Istvánné    gazdasági osztályvezető 
  Vella Zoltán     beruházási és műszaki osztályvezető 
  Hebóné Dull Ibolya   igazgatási osztályvezető 
  dr. Kiss István    szervezési és önkormányzati osztályvezető 
 
valamint  Dobronyi Jánosné     jegyzőkönyvvezető 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Szeretettel köszöntöm az első rendes testületi ülésünkön 
megjelenteket. Szokás szerint így év elején egy együttes testületi ülést tartunk a majosházi Képviselő-
testülettel. Napirendi pontunk a Közös Hivatal költségvetésének megtárgyalása, illetve elfogadása. 
Dunavarsány részéről Herczeg Mariann képviselő asszony jelezte, hogy nem tud részt venni a mai 
ülésünkön. Dr. Csobolyó Eszter és Kun László képviselőinket még várjuk, hogy megérkezzenek. 
Jegyzőkönyv hitelesítésre felkérem dr. Békássy Szabolcs alpolgármester urat, ha a Képviselő-testület 
egyetért ezzel a javaslattal, kérem, hogy kézfeltartással jelezze.  
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete (szavazott 6 fő) 6 igen, egyhangú szavazással 
az alábbi határozatot hozza: 
 

4/2016. (II. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés jegyzőkönyvének 
hitelesítésére dr. Békássy Szabolcs alpolgármestert jelöli ki.  

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Képviselő-testület 

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Egyetlen napirendi pontunk van, mint már említettem, a Javaslat 
Dunavarsány Közös Önkormányzati Hivatal 2016. évi költségvetésének elfogadására. Aki egyetért a 
napirendi ponttal, kérem, szavazzon.  
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete (szavazott 6 fő) 6 igen, egyhangú szavazással 
az alábbi határozatot hozza: 
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5/2016. (II. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés napirendi pontját az 
alábbiak szerint állapítja meg:  
1.) Javaslat Dunavarsány Közös Önkormányzati Hivatal 2016 évi költségvetésének 
elfogadására 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Képviselő-testület 

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Átadom a szót Polgármester úrnak. 
 
Kis Gábor polgármester: Köszönöm a szót, üdvözlöm a megjelenteket. Megállapítom a 
határozatképességet, 5 képviselő jelenlétével a majosházi Képviselő-testület határozatképes. Két 
képviselőnk jelezte, hogy nem tud részt venni az ülésen, az egyikük egészségi állapota, a másikuk egyéb 
elfoglaltsága miatt. A jegyzőkönyv hitelesítésére felkérem dr. Kováts Lajos alpolgármester urat, és kérem 
a testületet, hogy az egyébként előírt másik jegyzőkönyv hitelesítő, dr. Békássy Szabolcs alpolgármester 
személyét is fogadja el. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete (szavazott 5 fő) 5 igen, egyhangú szavazással 
az alábbi határozatot hozza:  
 

3/2016. (II. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés jegyzőkönyvének 
hitelesítésére dr. Kováts Lajos majosházi alpolgármestert és dr. Békássy Szabolcs 
dunavarsányi alpolgármestert jelöli ki.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Képviselő-testület 

 
Kis Gábor polgármester: Egyetlen napirendi pont van, az írásban előzetese kiküldött, ami a „Javaslat 
Dunavarsány Közös Önkormányzati Hivatal 2016 évi költségvetésének elfogadására.” Aki a napirendi 
pontot elfogadja, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete (szavazott 5 fő) 5 igen, egyhangú szavazással 
az alábbi határozatot hozza:  
 

4/2016. (II. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés napirendi pontját az 
alábbiak szerint állapítja meg:  
1.) Javaslat Dunavarsány Közös Önkormányzati Hivatal 2016 évi költségvetésének 
elfogadására 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Képviselő-testület 

 
dr. Csobolyó Eszter és Kun László képviselők 1704 órakor megérkeznek az ülésre, a dunavarsányi 
Képviselő-testület létszáma 8 főre emelkedik.  
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Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen. Közben megérkeztek képviselőink is, úgyhogy 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 8 fővel folytatja az ülést. A gazdasági osztály 
elkészítette a Közös Önkormányzati Hivatal költségvetését. A Pénzügyi bizottságok összeültek, 
egyeztették a számokat, az összegeket. A költségvetés fő összege 270.034 eFt. Kérdezem, hogy van-e 
valakinek hozzászólása a napirendi ponthoz Dunavarsány részéről? /Nem hangzik el hozzászólás/  
Amennyiben nincs, akkor szavazásra bocsátom a határozati javaslatot: Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dunavarsányi Közös Önkormányzati Hivatal 2016. évi 
költségvetését a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti 270.034 eFt bevételi 
főösszeggel és 270.034 eFt kiadási főösszeggel elfogadja, és felhatalmazza a Polgármestert, hogy a 
Dunavarsány Város Önkormányzatára eső finanszírozás összegét Dunavarsány Város Önkormányzatának 
2016. évi költségvetésébe beépítse. Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze.  
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete (szavazott 6 fő) 6 igen, egyhangú szavazással 
az alábbi határozatot hozza: 
 

6/2016. (II. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dunavarsányi Közös 
Önkormányzati Hivatal 2016. évi költségvetését a jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés melléklete szerinti 270.034 eFt bevételi főösszeggel és 270.034 eFt kiadási 
főösszeggel elfogadja, és felhatalmazza a Polgármestert, hogy a Dunavarsány Város 
Önkormányzatára eső finanszírozás összegét Dunavarsány Város Önkormányzatának 2016. 
évi költségvetésébe beépítse. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
Kis Gábor polgármester: Megkérdezem a képviselőket, hogy kíván-e valaki a napirendi ponthoz 
hozzászólni? De mielőtt ezt megtenné, megkérdezem a Pénzügyi, Ügyrendi és Fejlesztési Bizottság 
elnökét, hogy tárgyalták-e a napirendi pontot, és mi a Bizottság álláspontja?  
 
Kozma Lászlóné képviselő: Igen, tárgyalta a Bizottság és elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.  
 
Kis Gábor polgármester: Ha nincs több hozzászólás, akkor a vitát lezárom, és szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot: Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dunavarsányi Közös 
Önkormányzati Hivatal 2016. évi költségvetését a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 
melléklete szerinti 270.034 eFt bevételi főösszeggel és 270.034 eFt kiadási főösszeggel elfogadja, és 
felhatalmazza a Polgármestert, hogy a Majosháza Község Önkormányzatára eső finanszírozás összegét 
Majosháza Község Önkormányzatának 2016. évi költségvetésébe beépítse. Aki ezzel egyetért, kérem, 
kézfelemeléssel szavazzon.  
 
Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete (szavazott 5 fő) 5 igen, egyhangú szavazással 
az alábbi határozatot hozza:  
 

5/2016. (II. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dunavarsányi Közös 
Önkormányzati Hivatal 2016. évi költségvetését a jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés melléklete szerinti 270.034 eFt bevételi főösszeggel és 270.034 eFt kiadási 
főösszeggel elfogadja, és felhatalmazza a Polgármestert, hogy a Majosháza Község 
Önkormányzatára eső finanszírozás összegét Majosháza Község Önkormányzatának 2016. 
évi költségvetésébe beépítse. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
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Kis Gábor polgármester: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy a testület 5 igen szavazattal elfogadta a 
Dunavarsányi Közös Önkormányzati Hivatal költségvetését.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen a szavazást. Bízom benne, hogy az idei évet is 
jó kapcsolatban és jó együttműködésben fogjuk tölteni. Megköszönöm mindenkinek a mai ülésen való 
részvételt, a majosházi testületnek további jó munkát kívánok. Részünkről a testületi ülés véget ért, az 
együttes ülést bezárom.  
 
Kis Gábor polgármester: Köszönjük szépen. Részünkről annyit szeretnék mondani, hogy köszönjük 
szépen Jegyző úrnak és munkatársainak a munkát, különös tekintettel most a gazdasági osztály munkájára, 
akik ezekben az időkben megfelelően le van terhelve, hiszen itt van a tavalyi év költségvetési zárása, az 
idei év költségvetése, tavalyi IV. negyedéves zárás. A holnaputáni majosházi testületi ülésre is 
megfelelően előkészített anyaggal szolgált a gazdasági osztály, úgyhogy még egyszer köszönjük szépen. 
Köszönöm a részvételt képviselőtársaimnak, és köszönöm, hogy itt lehettünk.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönjük szépen az elismerő szavakat. /1711 h/  
 
A jegyzőkönyv 1711 órakor lezárásra kerül. 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
 
 Gergőné Varga Tünde       dr. Szilágyi Ákos 

      polgármester        jegyző 
 
 
 
A jegyzőkönyv hiteles: 
 
 
 
 
 
 
  dr Békássy Szabolcs       dr. Kováts Lajos 

alpolgármester        alpolgármester 
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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: Dunavarsány Város Önkormányzata Képviselő-testületének a Városháza dísztermében 2016. 
február 9-én, 1721 órai kezdettel megtartott, rendes, nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Gergőné Varga Tünde   polgármester 
   Keresztesi Balázs    alpolgármester 
   dr. Békássy Szabolcs   alpolgármester 
   dr. Bóna Balázs    képviselő 
   dr. Csobolyó Eszter    képviselő 

Kun László      képviselő 
Mekler Andrea    képviselő 
Száger Gyula    képviselő 
Surányi Tibor    képviselő 

  dr. Szilágyi Ákos    jegyző 
  Tyukodi-Bihari Zsuzsanna  aljegyző 
  Vágó Istvánné    gazdasági osztályvezető 
  Vella Zoltán     beruházási és műszaki osztályvezető 
  dr. Kiss István    szervezési és önkormányzati osztályvezető 
 
valamint  Dobronyi Jánosné     jegyzőkönyvvezető 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Szeretettel köszöntöm az ülésen megjelent kedves 
vendégeinket, intézményvezetőinket, a képviselőket és a Hivatal dolgozóit. Megállapítom, hogy a 
Képviselő-testület 8 fővel jelen van, tehát határozatképes. A mai ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére 
felkérem Mekler Andrea és Száger Gyula képviselőket. Aki a jegyzőkönyv hitelesítők személyével 
egyetért, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

7/2016. (II. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés jegyzőkönyvének 
hitelesítésére Mekler Andrea és Száger Gyula képviselőket jelöli ki.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Képviselő-testület 

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A napirendi pontokat szeretném szavazásra feltenni, amelyek 
megegyeznek a meghívóban előzetesen közöltekkel.  
1. Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzata 2016. évi költségvetési rendeletének megalkotására, 

valamint határozati javaslat az adósságszolgálatból eredő következő három évre várható 
kötelezettségekről  

2. Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
9/2014. (X. 21.) önkormányzati rendelet módosítására  

3. Javaslat a temetőkről és a temetkezésről szóló 15/2009. (X. 21.) önkormányzati rendelet 
módosítására  

4. Javaslat a 2016. évi „civil és sport pályázatok” kiírására a helyi egyesületek, sportegyesületek és 
alapítványok részére  

5. Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvoda 2014/2015-ös nevelési évben 
végzett tevékenységéről szóló szakmai beszámolójának elfogadására  

6. Javaslat az óvodai beiratkozás időszakának és az óvoda heti és éves nyitva tartási idejének 
meghatározására  

7. Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzat Petőfi Művelődési Ház és Könyvtár 2015. évi 
tevékenységéről szóló szakmai beszámoló elfogadására  

8. Javaslat a Művelődési, Oktatási és Sport Közalapítvány 2015. évben végzett tevékenységéről szóló 
beszámoló elfogadására  
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9. Javaslat gyermekorvosi körzet ellátásának rendezésére  
10. Javaslat védőnői pályázat kiírására  
11. Javaslat a Media Technology Zrt-vel műsoridő vásárlási szerződés megkötésére  
12. Javaslat a kötelező betelepítési kvóta elutasítására  
13. Javaslat a 2016. évi Közbeszerzési Terv megalkotására  
14. Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzat Közbeszerzési szabályzatának felülvizsgálatára  
15. Javaslat a Dunavarsány, 028/16 hrsz-ú ingatlan értékesítéséről szóló pályázat eredményének 

megállapítására, szerződés aláírására  
16. Javaslat a 2016. évi szúnyoggyérítésre  
17. Javaslat ITS készítésére irányuló beszerzési eljárás lezárására  
Aki a napirendi pontokkal egyetért, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

8/2016. (II. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés napirendjét az alábbiak 
szerint állapítja meg:  
1) Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzata 2016. évi költségvetési rendeletének 
megalkotására, valamint határozati javaslat az adósságszolgálatból eredő következő három 
évre várható kötelezettségekről  
2) Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzata Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 9/2014. (X. 21.) önkormányzati rendelet módosítására  
3) Javaslat a temetőkről és a temetkezésről szóló 15/2009. (X. 21.) önkormányzati 
rendelet módosítására  
4) Javaslat a 2016. évi „civil és sport pályázatok” kiírására a helyi egyesületek, 
sportegyesületek és alapítványok részére  
5) Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvoda 2014/2015-ös 
nevelési évben végzett tevékenységéről szóló szakmai beszámolójának elfogadására  
6) Javaslat az óvodai beiratkozás időszakának és az óvoda heti és éves nyitva tartási 
idejének meghatározására  
7) Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzat Petőfi Művelődési Ház és Könyvtár 
2015. évi tevékenységéről szóló szakmai beszámoló elfogadására  
8) Javaslat a Művelődési, Oktatási és Sport Közalapítvány 2015. évben végzett 
tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására  
9) Javaslat gyermekorvosi körzet ellátásának rendezésére  
10) Javaslat védőnői pályázat kiírására  
11) Javaslat a Media Technology Zrt-vel műsoridő vásárlási szerződés megkötésére  
12) Javaslat a kötelező betelepítési kvóta elutasítására  
13) Javaslat a 2016. évi Közbeszerzési Terv megalkotására  
14) Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzat Közbeszerzési szabályzatának 
felülvizsgálatára  
15) Javaslat a Dunavarsány, 028/16 hrsz-ú ingatlan értékesítéséről szóló pályázat 
eredményének megállapítására, szerződés aláírására  
16) Javaslat a 2016. évi szúnyoggyérítésre  
17) Javaslat ITS készítésére irányuló beszerzési eljárás lezárására  

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Képviselő-testület  

 
Napirend előtt:  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Önkormányzatunk pénzügyi helyzete változatlanul stabil, 
nagyon jó érzés ezt kimondani, most már hónapról hónapra. Jelen pillanatban 97 millió forintunk van a 
számlánkon, 30 napon túli kifizetetlen számlánk nincs, likviditási gondjaink sincsenek, és egyszer 150 
millió, egyszer pedig 50 forint, tehát összesen 200 millió forint lekötött betéte is van az 
önkormányzatnak.  
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A lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót mindenki megkapta papír alapon. Van-
e valakinek valamilyen kérdése, hozzászólása az anyaghoz? /Nem hangzik el hozzászólás./  
Az előző rendes testületi ülésünk decemberben volt, de egy rendkívüli ülést már tartott a Képviselő-
testület, ahol a decemberi történéseket már elmondtuk, feldolgoztuk, megbeszéltük, azokat nem 
szeretném újra elmondani. Szerintem már a decemberre lassan nem is emlékszünk, úgy rohan az idő, és 
olyan sok minden történt. Így a januári eseményekről szeretnék tájékoztatást adni, ami elég sűrű és 
mozgalmas volt, de egyik hónapunk sem uborkaszezon, mert mindig van valami esemény. Idén a 
Képviselő-testület döntött a jégpálya felállításáról. Most is megköszönöm a Művelődési Házunk 
igazgató asszonyának, hogy megtalálta ezt a lehetőséget, mert a lakosság véleményét meghallgatva úgy 
látom, hogy ez egy nagyon jó kezdeményezés volt. Nagyon szeretik a gyerekek, iskolások, óvodások 
járnak délelőttönként oda, és esténként a családok, felnőttek. Folyamatos üzemben tartása van a 
műjégpályának, és bízom benne, hogy sikerül ezt majd a jövő évben is itt felállítani, mert szerintem 
érdemes. Voltak rendezvények, és jól sikerült bálok. Január 16-án Erdélyi Bál volt, színvonalas, jó 
műsorral. Január 22-én megemlékeztünk a magyar kultúra napjáról. Egy újonnan alakult színjátszó 
társulat adott elő egy nagyon jó kis műsort. Január 24-én egy újabb roma önkormányzati választás volt. 
Bízunk benne, hogy az újonnan alakult testület tagjai dolgozni fognak, és innentől kezdve minden 
rendben fog menni. Nemsokára ők is tartanak egy testületi ülést, ahol a költségvetésüket fogják majd 
elfogadni. Január 29-én volt a Művelődési, Oktatási és Sport Alapítvány könyvbemutatója, amely 
könyvet szerintem már minden képviselő megkapta. Nagyon sok információt olvashatnak benne 
Dunavarsány életéből. Érdemes forgatni, érdemes olvasni belőle, köszönjük szépen ennek a 
kiadványnak a létrejöttét. Január 30-án a város legnagyobb létszámú bálja került megrendezésre 
sikeresen. Azért emelem ki, hogy sikeresen, mert ezzel van a legtöbb munkája a Hivatal dolgozóinak, 
szinte mindenki dolgozik annak érdekében, hogy minden engedély meglegyen addigra, mikor ez a 
bizonyos Banyabál megrendezésre kerül. A bál megvolt, rendben lezajlott. Kicsit több mint 500 jegyet 
sikerült eladni, úgyhogy a bevétele is szépen alakult a Lányok Asszonyok Klubja egyesületének, és 
reméljük, hogy jövőre újra megrendezésre kerülhet ez a rendezvény. Az elmúlt vasárnap került 
megrendezésre a cserkész farsang, mivel idén Cserkészbál nem lett betervezve, ez is egy sikeres 
rendezvény volt a hétvégén.  
A tavalyi évben volt először az az általam kezdeményezett üzleti reggeli, ahová a város legnagyobb 
vállalkozásait, üzemeinek vezetőit hívtam meg, és beszámoltam azokról az eredményekről, amelyeknek 
a létrejöttét az ő befizetett adójukból tudjuk megvalósítani. Illetve egy olyan kezdeményezést indítottam 
el, hogy egymással megismerkedjenek, egymás tevékenységét megismerjék, és esetleg így egy 
munkakapcsolat is kialakulhat a vállalkozások és az üzemek között. Ez működik is, névjegykártyákat 
cseréltek, beszélgettek, tehát ez egy abszolút jó kezdeményezésnek bizonyult. És ezt szeretném az idén, 
a költségvetés elfogadása után tervezni, tehát ez a találkozó idén március 1-jén fog létrejönni.  
Március 8-án lesz az idei első közmeghallgatásunk a Petőfi Művelődési Házban, itt Kisvarsányban, 
mindenkit szeretettel várunk.  
Elvárok mindenkit, és szeretném, hogy minél többen részt vegyenek a március 15-ei nemzeti ünnepünk 
ünnepségsorozatán. Ez egy hosszú hétvégén lesz. Pénteken délután 4 órakor lesz Nagyvarsányban a 
Petőfi Klubban az első ünnepség. Március 15-én pedig 11.30-kor Kisvarsányban a Művelődési Házban 
lesz megtartva egy kis megemlékezés, azt követően pedig két helyszínen a koszorúzás. Kérem, aki most 
civil szervezet részéről jelen van, majd jelezze, hogy kíván-e koszorút elhelyezni, akár a Hősök Terén, 
akár a Művelődési Ház falán.  
A DPMV Zrt-vel kapcsolatos ügyeinkről szeretnék még beszámolni, amely céggel már 2. éve van 
kapcsolatunk. Közgyűlés lesz csütörtökön, ahol alapszabályt módosítunk. Ezen kívül olyan egyéb 
ügyekről döntünk, amelyekről a közgyűlés már hosszú ideje nem igazán tud dönteni. Bízom benne, 
hogy csütörtökön ezeket el fogja fogadni a 21 település polgármestere.  
Folyamatosan zajlik a III. tó iszapkivétele, aminek határideje március 15-e.  
A földterületekkel kapcsolatban, ahova jelen pillanatban is folyik kiöntözés, illetve ahova terveztük, 
hogy a jövőben a kiöntözést fogjuk kivitelezni, kaptunk egy olyan hírt, hogy a következő hónapban az a 
földterület is árverezésre kerül kiírásra. Nyilván ezt nem hagyhatjuk, hiszen, ha ezt a földet valaki 
megveszi, akkor nekünk a tisztított szennyvíz elhelyezésével komoly gondjaink lesznek. Próbálunk 
ebben lépni, Vella Zoltán osztályvezető úr ma a NFA-nál benn járt, és elindult erről egy tárgyalás. Ezzel 
kapcsolatban majd a napokban egy rendkívüli ülést is kell tartanunk.  
Kérdezem, hogy napirend előtt van-e valakinek valami hozzászólása azokhoz a témákhoz, amelyeket 
elmondtam, illetve van-e valami új felvetése? Megadom a szót dr. Békássy Szabolcs alpolgármester 
úrnak.  
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dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: Köszönöm a szót, csak egy rövid tájékoztatást szeretnék 
nyújtani a dunavarsányi egészségügyhöz kapcsolódó kérdésekről.  
A védőnői méhnyakrák szűrés újbóli beindulása elől az utolsó akadály is elgördült, hiszen az ÁNTSZ 
munkatársai helyszíni bejárást folytattak a tegnapi napon az egészségházban. Mindent rendben találtak, 
így márciustól Fonyóné Tóth Cecília védőnő folytatja a védőnői méhnyakrák szűrés programját 
Dunavarsányban.  
Egy régi probléma a tartósan betöltetlen gyermekorvosi körzet rendezésének a kérdése, mely kapcsán 
több informális beszélgetésen és tárgyaláson vagyok túl orvos kollégákkal. Holnap Kun László 
képviselőtársam segítségét megköszönve fogok egy tárgyalást folytatni egy doktornővel. És itt 
felhívnám a figyelmet egy fontos tényezőre, egy adukártyára, ami a kezünkben van. Hiszen az OEP a 
tavalyi évhez hasonlóan az idei évben is kiírta a tartósan betöltetlen háziorvosi és házi gyermekorvosi 
praxisok betöltését segítő pályázatát, miszerint a tartósan betöltetlen praxisokat betöltő orvos 
kollégáknak egy 6 millió forintos egyszeri támogatást nyújt. Bízom benne, hogy ez, valamint a 
megfelelő, általunk biztosított infrastrukturális körülmények ösztönző tényezők lesznek a doktornő 
számára. Bízom benne, hogy ez ügyben a következő testületi ülésen már jó hírekről tudok beszámolni.  
Harmadik legnagyobb horderejű kérdés pedig Schaffer doktor úr által működtetett körzet, ami szintén 
tartósan betöltetlen körzet volt az elmúlt közel egy évben, és melynek helyettesítését jómagam láttam 
el. Ennek a megoldása is célegyenesbe ért, hiszen minden akadály elhárul az elől, hogy a körünkben 
nagy szeretettel köszöntött Mets Andrea doktornő és kedves asszisztense, Cserkútiné Madák Mónika 
március 1-jétől a szolgálatát meg tudja kezdeni, és a dunavarsányi alapellátást tudják erősíteni. Meg is 
kérném először a doktornőt, utána pedig Mónikát, hogy néhány mondatban mutassák be önmagukat.  
 
dr. Mets Andrea háziorvos: Szatmárnémetiben születtem, 1990 óta élek Magyarországon a 
családommal. 1997-ben érettségiztem a Szigetszentmiklósi Batthyány Kázmér Gimnáziumban, majd 
Budapestre a Semmelweis Egyetemre jártam, ahol 2005-ben végeztem.  Ideggyógyásznak készültem, 
majd radiológiai klinikán dolgoztam egy évet a dél-pesti kórházban, innen mentem el GYES-re. 3 
gyermekemet nevelem, Dunaharasztiban élünk, most jönnék vissza GYES-ről, és háziorvosként 
szeretném tovább folytatni a tanulmányaimat és munkámat.  
 
dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: Köszönjük szépen.  
 
Cserkútiné Madák Mónika asszisztens: Sátoraljaújhelyen nőttem fel, ott végeztem az általános, 
illetve egészségügyi szakközépiskolai tanulmányaimat, amelyeket Budapesten folytattam. 3 éves 
szülésznői képzésben vettem részt. Utána pedig az Országos Kardiológiai Intézetben kezdtem el 
dolgozni, onnan költöztünk le Ráckevére, ahol megszületett a 2 gyermekem, a 9 éves fiam és a 12 éves 
lányom. Mivel már nem tudtam visszamenni Budapestre dolgozni, így a Ráckevei Szakorvosi 
Rendelőben kaptam állást, ahol a szemészeti szakrendelést vittem. Aztán jött ez a lehetőség, amit 
nagyon szépen köszönök, és nagyon megtisztelő, hogy a doktornő mellett dolgozhatok, és igyekszem 
megszolgálni a bizalmat.  
 
dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: Köszönjük szépen. Annyit még, hogy a doktornő az Országos 
Tisztifőorvosi Hivatal keretein belül fogja végezni a tevékenységét, egészen a szakvizsgájának 
megszerzéséig. Mónika pedig a Hivatal berkeibe fog tartozni, egészen addig, amíg a doktornő a 
szakvizsgája megszerzése után vállalkozási formában nem végzi a tevékenységét. A rendelő fenntartási 
költségei önkormányzatunkat fogják terhelni, viszont erre kapunk egy kiegészítést az Országos 
Tisztifőorvosi Hivataltól, így ezen költségek nem fognak plusz kiadásként jelentkezni a 
költségvetésünkben, illetve meglesz erre a finanszírozási fedezet. Mindkettőjük munkájához Isten 
áldását és jó egészséget kívánok, és üdvözöljük önöket szeretettel.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen alpolgármester úrnak, a doktornőnek és 
asszisztensének is a bemutatkozást. És kívánok itt Dunavarsányban önöknek nagyon jó munkát.  
Egyéb hozzászólás napirend előtt van-e? Ha nincs, akkor elkezdjük a napirendek szerinti ülésünket.  
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1.) Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzata 2016. évi költségvetési rendeletének 
megalkotására, valamint határozati javaslat az adósságszolgálatból eredő következő három évre 
várható kötelezettségekről  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A legfontosabb döntésünk a 2016. évi költségvetési rendelet 
megalkotása. A Képviselő-testület minden szakbizottsága tárgyalta a költségvetést, szinte a januári 
hónap azzal telt, hogy a költségvetést próbáltuk, úgymond simogatni, tehát betervezni azokat a 
tételeket, amelyek a kötelező feladatai az önkormányzatnak, és természetesen, ha úgy láttuk, hogy a 
kötelezően betervezett összegek fölött marad még pénzünk, akkor lehettek azok a vágyak, azok az 
álmok betervezve, amelyekre tudunk még pénzt fordítani. Elég sok feladatra sikerült még pénzt betenni 
a költségvetésbe, mind fejlesztési-beruházási téren, mind civil szervezeti, mind sport, alapítványi és 
egyházi támogatásokra, rendezvényekre és intézményi támogatásokra. Az összes olyan szakfeladat, 
ami tavaly megvolt, az idén is bekerült a költségvetésünkbe. Én nem akarok most hosszú vitát már 
erről nyitni, de megkérdezem a bizottságok elnökeit, hogy amikor tárgyalták a költségvetést, akkor mi 
volt a véleménye a bizottságoknak.  
 
dr. Bóna Balázs képviselő: A Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta és elfogadásra 
javasolja.  
 
Kun László képviselő: A Humánpolitikai Bizottság is megtárgyalta, és elfogadásra javasolja.  
 
Surányi Tibor képviselő: A Fejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság is tárgyalta, és a 
keretszámokat javasolja elfogadásra.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen. Egyéb felszólalás a költségvetéssel 
kapcsolatban? /Nem hangzik el több hozzászólás./ Aki az önkormányzat 2016. évi költségvetéséről 
szóló rendeletet elfogadja az előterjesztés és a rendelettervezet szerint, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal megalkotta:  
 
az önkormányzat 2016. évi költségvetéséről szóló 1/2016. (II. 10.) önkormányzati rendeletét.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen. A költségvetés tárgyalásával 
kapcsolatos határozatot kell elfogadnunk, amely az önkormányzat adósságszolgálatból eredő 
fizetési kötelezettségeinek 3 évre várható összegét tartalmazza. A határozati javaslat a következő: 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Magyarország gazdasági stabilitásáról szóló 2011. évi CXCIV. törvény 3. § (1) bekezdése 
szerinti, az Önkormányzat adósságot keletkeztető ügyletei után, az adósságszolgálatból eredő 
fizetési kötelezettségeinek következő három évben várható összegét az alábbiak szerint állapítja 
meg: 
- 2016. év            0 eFt; 
- 2017. év             0 eFt; 
- 2018. év             0 eFt. 
b) az Önkormányzat fedezetként figyelembe vehető saját bevételeinek (iparűzési adó, 
építményadó, idegenforgalmi adó) következő három évre várható összegét az alábbiak szerint 
állapítja meg: 
- 2016. év 1.090.700 eFt 
- 2017. év 1.300.000 eFt 
- 2018. év 1.500.000 eFt. 
Kérem, aki a határozati javaslattal egyetért, szavazzon.  
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A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

9/2016. (II. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Magyarország gazdasági stabilitásáról szóló 2011. évi CXCIV. törvény 3. § (1) 

bekezdése szerinti, az Önkormányzat adósságot keletkeztető ügyletei után, az 
adósságszolgálatból eredő fizetési kötelezettségeinek következő három évben várható 
összegét az alábbiak szerint állapítja meg: 
- 2016. év            0 eFt; 
- 2017. év             0 eFt; 
- 2018. év             0 eFt. 

b) az Önkormányzat fedezetként figyelembe vehető saját bevételeinek (iparűzési adó, 
építményadó, idegenforgalmi adó) következő három évre várható összegét az alábbiak 
szerint állapítja meg: 

- 2016. év 1.090.700 eFt 
- 2017. év 1.300.000 eFt 
- 2018. év 1.500.000 eFt 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 

A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
2.) Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló 9/2014. (X. 21.) önkormányzati rendelet módosítására 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A módosítás egyetlen témáról szól: javaslatom a Képviselő-
testület tagjai, bizottsági elnökei, bizottsági tagjai és külső bizottsági tagjai tiszteletdíjának emelése. 
Évek óta nem történt emelés a képviselők és bizottsági tagok számára, és tavaly ígéretet tettem az 
emelésre. Van-e valami hozzászólás a napirendi ponthoz? /Nem hangzik el hozzászólás./  
Ha nincs, akkor kérem, aki a Dunavarsány Város Önkormányzata Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 9/2014. (X. 21.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet tervezetével 
egyetért, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal megalkotta:  
 
a Dunavarsány Város Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 9/2014. (X. 
21.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 2/2016. (II. 10.) önkormányzati rendeletét.  
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
3.) Javaslat a temetőkről és a temetkezésről szóló 15/2009. (X. 21.) önkormányzati rendelet 
módosítására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Októberben döntött a Képviselő-testület arról, hogy új 
szolgáltatót kíván Dunavarsány temetőinek a működtetésére megválasztani. Az új szolgáltató 
megkezdte a működését. Körbejárva a temetőket én azt látom, hogy ez a munka nagyon látványos, és 
nagyon hatékony. Néhány hónap telt csak el, és máris megújultak a ravatalozók, nyílászárókat cserélt az 
üzemeltető, és belül felújította a ravatalozót. Látványos a kinti rendrakás is, megtörtént a fák, bokrok 
kaotikus állapotának rendbe rakása. A közeljövőben, Nagyvarsányban a világítást fogja felújítani a 
vállalkozó, padokat fog kihelyezni, és folyamatosan elvégzésre kerülnek azok a feladatok, amelyeket a 
Képviselő-testület konzekvensen beleírt a pályázatába. Az elkövetkezendő 5 évre kiírt feladatok nagy 
részét a vállalkozó már teljesítette is. Annak idején, amikor kiírtuk a pályázatot, felmerült, hogy a 
temetkezésről szóló rendeletünket módosítjuk olyan téren, hogy emelésben kell gondolkodnunk akár a 
díjszabások terén is, mert a környező településekhez képest is – Budapestről már nem is beszélve – 
alacsony sírhelydíjak vannak, mind az új sírhely árak, mind pedig a megváltással kapcsolatos árak 
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tekintetében. Nagyon régen nem volt sírhelydíj emelés, és akkor ígéretet tettünk, hogy visszatérünk rá. 
Mivel én azt látom, hogy a vállalkozó nagyon jó munkát végez, és nagyon szépen halad előre a vállalt 
feladataiban, úgy gondolom, hogy rendben van, hogy ezt a rendeletünket felülvizsgáljuk, és egyeztetve 
az ELOHIM Kft. ügyvezetőjével megváltoztatjuk bizonyos tételek összegét. Bevallom, hogy magasabb 
összegekre kaptunk javaslatot az üzemeltetőtől, de összehasonlítva a környező települések díjaival, mi 
ezeket az összegeket nem fogadtuk el, és lejjebb vittük, mert egyből nem szeretnénk más településekhez 
hasonlítva a lakosságot egy olyan költséggel megterhelni, amivel nyilván az életében csak akkor 
szembesül mindenki, ha egy hozzátartozóját elveszíti. De mindenképpen beszélnünk kell erről, és a 
sírhelydíjak megváltoztatásával egy új táblázat alakult ki. Néhány dolgot kért is az ELOHIM Kft. 
tőlünk. Ami már működik, mint láthatják, hogy nincsen állandó és mindennapos bejárás a temetőbe, és 
a gépkocsival való behajtás szabályozva van. Egyébként be van zárva a nagykapu. Ezt ezentúl szintén a 
rendeletben szabályozzuk. Illetve olyan tételek is bekerültek a rendeletünkbe, amelyek eddig nem 
voltak, ilyen pl. az exhumálásról szóló szabályozás. A hétvégi temetkezéssel kapcsolatos díjtételt 
változtattuk még meg a rendeletben. Kérem, hogy a Képviselő-testület ezen rendeletet ezekkel a 
módosításokkal vitassa meg, illetve a bizottságok, amelyek tárgyalták, mondják el a véleményüket. 
Köszöntöm az ELOHIM Kft. részéről Zoltán Miklós urat.  
 
Surányi Tibor képviselő: Bizottságunknak volt egy javaslata a Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság 
felé, nem tudom, hogy a módosításokon végigment-e. Az urnasírhelyek tekintetében én úgy gondolom, 
hogy egy fele akkora területért ugyanakkora díjat kérnek, ez még elfogadható. De, hogy ennek az ideje 
még fele is, mint a másiknak, úgy már nem méltányos a dolog. Mert így tulajdonképpen kétszer akkora 
a díja, mint a rendes sírhelynek. Nem olyan jelentős az összeg, de én úgy érzem, hogy fele akkora 
területért kétszer akkora díjat kérni nem tartom elfogadhatónak. Ezért én javasoltam, hogy az urnasírok 
is 25 éves időtartamra legyenek megválthatóak. Függetlenül attól, hogy országosan mi a szokás, vagy 
bomlási időt, vagy egyéb biológiai tényezőt figyelembe véve azt tartom korrektnek, ha egy urnasírhely 
is ugyanannyiba kerül, mint egy másik. A méretből adódóan a hatékonysága a területnek az üzemeltető 
részére úgy is adódik.  
A másik kérdésem a határozati javaslat második részére vonatkozik, mert nem egyértelmű, hogy ki 
kinek kell, hogy fizessen. Én nem látom az alanyi és a tárgyi összefüggést. Úgy érzem, hogy egy írásos 
szövegnek olyannak kell lennie, hogy egy olvasás után meghatározza, hogy ki, kinek, mennyit.  
 
Zoltán Miklós, az ELOHIM Kft. ügyvezetője: Jó estét kívánok, köszönöm szépen a meghívást. A 
temetkezési törvény rendelkezik az urnasírok használati idejéről, és az országban bevett gyakorlat 
mindenhol a 10 éves lejárati időt mutatja. A Képviselő-testület ezt megváltoztathatja 25 évre, de az 
országban ezt sehol sem alkalmazzák. Itt a kisvarsányi temetőnél nem merül fel az a probléma, hogy 
rövid időn belül be fog telni, ellenben Budapesten, vagy a környező települések egyik-másikában van, 
hogy eltemetik az urnát, és onnantól kezdve nem járnak ki hozzá. Ezért van az, hogy ha 10 év után 
megüresedik a hely, akkor újra lehet oda temetni. Tehát ez sírhely-gazdálkodási szempontból fontos. 
Nyilván ez nem kiemelten csak Dunavarsányra érvényes. De 10 év után, ha jónak látja a család, 
megújítható a sírhely megváltás.  
 
Surányi Tibor képviselő: Köszönöm szépen a választ, a szokásokat nagyjából ismerjük. Vagy, ha már 
üzleti alapon számolunk, akkor csökkentsük a díjakat. Mert én a tervezetben mindkét 
sírhelymegváltásnál 10 ezer forintos díjat látok.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Az önkormányzati rendelet alapjául az országos, illetve a 
magasabb szintű jogszabályok, törvények szolgálnak. 
 
Surányi Tibor képviselő: Ezt én értettem. De ez nem kötelező, ez csak egy kialakult szokás, mert a 
törvény azt mondja, hogy „minimum” 10 év.  
 
dr. Bóna Balázs képviselő: Akkor a 25 év működik?  
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Zoltán Miklós, ELOHIM Kft. ügyvezetője: Elképzelhető. Még nem volt rá példa, én nem tartom 
szükségesnek, de nyilvánvalóan a Képviselő-testület döntésén múlik, hogy mit fogad el. Semmilyen 
szempontból nem egy eget verő összeg, se ha 10 évre szól, se ha 25 évre, nem fogja a vállalkozásunkat 
kár érni. Csak szerintem, legalábbis az eddigi tapasztalatok alapján felesleges egy urnasírhelyet 25 évre 
megváltani.  
 
Surányi Tibor képviselő: Én csak az arányosság, és az általános üzleti, etikus szempontok alapján 
mérlegeltem ezt az egészet.  
 
Zoltán Miklós, ELOHIM Kft. ügyvezetője: Ha az arányosságot tekintjük, akkor Dunavarsányon 
nagyon olcsó a koporsós sírhely is. Ha arányaiban vesszük, akkor valószínűleg 2000 forintért kellene 
adnunk egy urnasírhelyet, de szerintem az sem rentábilis, ha egy urnasírhelyet annyiért adunk el, mert 
van, ahol 100 ezer forint. Nem az urnasírhely nem lett csökkentve, hanem a koporsós sírhely nem lett 
arányaiban az urnasírhelyhez igazítva.  
 
Surányi Tibor képviselő: Szerintem az élet utószakaszában már nehéz ilyen etikai kérdéseket feltenni. 
Az élők szempontjából pedig még arányosan lehetne vizsgálni. A javaslat az, hogy legyen 25 év az 
urnasírhelyek megváltása is.  
 
dr. Bóna Balázs képviselő: A Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság is megtárgyalta a kérdést. Minket 
ez a felvetés egy kis dilemma elé állított. Egyik oldalról megértjük azt, hogy nem voltak a piaci 
viszonyokhoz mérten arányosak az eddigi díjaink, másrészt egy emelés mindig magával vonz némi 
következményeket. Viszont azért döntöttünk úgy, hogy támogatjuk ezt a javaslatot, mert sokkal 
nagyobb veszélyt látunk abban, hogy alacsonyan tartjuk a díjakat, de ezzel szemben veszélyeztetjük azt, 
hogy a temetkezési szolgáltatás, vagy a temető környezetének minősége ne emelkedjen, vagy nem 
abban az ütemben emelkedjen, amit eddig tapasztaltunk. Biztos vagyok benne, hogy az egész település 
javát, és elégedettségét fogja szolgálni. Szeretnénk, ha a szolgáltatás és a fejlődés ugyanolyan 
színvonalú lenne, mint amit eddig tapasztaltunk. És mivel minden pénzbe kerül, ennek az az egyik 
feltétele, hogy azért az üzemeltetőnek szélesebb körben legyen jogosultsága pénzügyileg a beruházásait 
megvalósítani. Surányi képviselő úr javaslatával kapcsolatban annyit, hogy az teljesen logikus, hogy 
50-100-150 ezer forintos környezetben egy 10 ezer forintos díj méltányosnak, sőt kedvezményesnek 
mondható. Viszont egyetértek azzal, hogy ha már a sírhely 25 éves, akkor az urnahely is legyen 25 
éves, ha már erre a jogszabályi környezet lehetőséget ad.  
 
Surányi Tibor képviselő: A temetőben való parkolásról szeretnék még kérdezni. Az üdvös dolog, hogy 
szervezett formába kerül a temetőbe való behajtás. Viszont a behajtásnál ugyanúgy szükség lenne a 
parkolás rendjét ugyanolyan szinten irányítani, mert a temető keskeny útján, ha valaki megáll, akkor 
nem lehet mellette elmenni. Tehát javasolnám, hogy a parkolás belső rendje is legyen egy kicsit 
átgondolva, hogy legyenek olyan kiálló részek a temető szélesebb területén, ahova le lehet kocsival 
parkolni.  
 
Zoltán Miklós, ELOHIM Kft. ügyvezetője: Ahhoz, hogy ez megvalósulhasson, nekünk szombati 
napon is folyamatosan embert kell biztosítanunk. Ezt én sajnos nem tudom biztosítani.  
 
Surányi Tibor képviselő: Először csak arra gondoltam, hogy kitenni egy táblát, hogy kérem itt 
parkoljanak, vagy itt ne parkoljanak.  
 
Zoltán Miklós, ELOHIM Kft. ügyvezetője: Mivel a temetőben mindenki különböző sírokhoz megy, 
nem biztos, hogy azt meg tudjuk oldani, hogy egy bizonyos sírnál, csak ezen az 5-10 méteren belül 
lehessen megállni. Értem a felvetést, és valóban így van, hogy mindig rossz helyen állnak meg. 
Szigethalmon állandóan nyitva van a kapu, de az sem jó, mert egy tiltó táblát kellett kihelyeznünk, hogy 
legalább a temetés szertartása alatt ne jöjjenek, mert sokszor még azt sem veszik figyelembe az 
emberek. De nagyon sok esetben még azt is rossz néven veszik, ha mi bármiért szólunk. Ha szólunk, 
hogy rossz helyen van, akkor az emberek 80 %-a sajnos megsértődik. Pedig nem azért szólunk, mert 
nincs jobb dolgunk. Akkor temetőn belül parkolókat kellene kialakítani.  
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Surányi Tibor képviselő: Egy kicsit irányítani. Ha nem is a kőkemény közúti közlekedés szabályai 
szerint, csak egy picit a megállást és a leállás irányítását gondoltam.  
 
Zoltán Miklós, ELOHIM Kft. ügyvezetője: Eddig az volt, hogy szombaton kimegyünk, kinyitjuk a 
kaput, este pedig bezárjuk. Előtte körbenézünk, hogy be ne zárjunk valakit. Hétköznap egész nap ott 
van a kolléga, majd megemlítem neki, és segítünk, amiben tudunk.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A tárgyalások során elég sok kompromisszumot gyakorolt mind 
az üzemeltető, mind pedig az önkormányzat, tehát ezeket az árakat már elég jól megtárgyaltuk, de ha 
felmerült ez a lehetőség, hogy az urnasírhely esetében ezt a 10 évet módosítjuk, akkor én viszont azt 
mondom, hogy az üzemeltető felé is legyen egy gesztus. Úgyhogy ha 25 év lesz a bérleti időszak, akkor 
emeljük fel az árat 15 ezer forintra. Egyébként az urnasírhelyekkel távlati terve van az üzemeltetőnek, 
mert ez valahogy méltatlanul rossz helyre került a temetőn belül. Van olyan gondolat, hogy esetleg 
előrébb lehetne hozni majd ezt a temetkezési helyet. Most módosító javaslatként feltenném szavazásra a 
25 éves időtartamra növelést, de azzal a kiegészítéssel, hogy az árat is megemeljük 15 ezer forintra.  
 
dr. Bóna Balázs képviselő: Én azt túlzásnak tartom, hogy az urnasírhely drágább legyen 25 évre, mint 
a rendes sírhely.  
 
Zoltán Miklós, ELOHIM Kft. ügyvezetője: Viszont, ha a családnál marad a bérlet joga, akkor egy 
urnasírhelybe 4 urnát el lehet helyezni, minden további ráfizetés nélkül. Egy koporsós sírhelybe pedig 2 
db koporsó helyezhető el. Tehát mindenképpen jobban jár a család anyagilag, ha szabad így 
fogalmaznom.  
 
dr. Bóna Balázs képviselő: Rendben, köszönöm.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Akkor szavazásra teszem fel az alábbi módosító javaslatot: 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a temetőkről és a temetkezésről szóló 
15/2009. (X. 21.) önkormányzati rendeletet módosító rendelet tervezetben az urnasírhelyre vonatkozó 
megváltási díjat 15.000 Ft+Áfa/25 évre módosítja. Kérem, hogy aki a javaslattal egyetért, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

10/2016. (II. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a temetőkről és a 
temetkezésről szóló 15/2009. (X. 21.) önkormányzati rendeletet módosító rendelet 
tervezetben az urnasírhelyre vonatkozó megváltási díjat 15.000 Ft+Áfa/25 évre módosítja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 

Gergőné Varga Tünde polgármester: Ha nincs más felvetés, nincs más javaslat a rendelet további 
részeihez, akkor kérem a Képviselő-testületet, hogy a temetőkről és a temetkezésről szóló 15/2009. (X. 
21.) önkormányzati rendelet módosítását az előterjesztés, a rendelettervezet és az ismertetett módosítás 
szerint alkossa meg. Kérem a testület szavazását.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal megalkotta:  
 
a temetőkről és a temetkezésről szóló 15/2009. (X. 21.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 
3/2016. (II. 10.) önkormányzati rendeletét.  
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Zoltán Miklós, az Elohim Kft. ügyvezetője távozik az ülésről.  
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4.) Javaslat a 2016. évi „civil és sport pályázatok” kiírására a helyi egyesületek, 
sportegyesületek és alapítványok részére  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ezek azok a pályázatok, amelyeket a testület minden évben kiír, 
és a városunk civil szervezetei, sport szervezetei beadhatják az igényüket, és utána a Humánpolitikai 
Bizottság elbírálja a beérkezett pályázatokat és döntést hoz. Most a pályázat kiírásáról dönt a Képviselő-
testület. Az összeg, amit a testület elé terjesztünk ugyanannyi, mint a tavalyi évben volt. 8 millió 
forinttal a civil szervezeteket támogatjuk, 2 millió forinttal pedig a sportegyesületeket. Viszont a 
Humánpolitikai Bizottságnak volt módosító javaslata a pályázattal kapcsolatosan, és a Pénzügyi, Jogi és 
Ügyrendi Bizottság ezt a módosító javaslatot javasolta tovább kiegészíteni. Minden képviselő előtt 
megtalálható a kiegészítés, módosítás. Kérem, hogy ezzel kapcsolatban a bizottságok elnökei 
nyilatkozzanak.  
 
Kun László képviselő: Jó, ha a vendégeink, és a képviselők is tudnak róla, mert alapvető fontosságú 
változtatásokat javasoltunk, amelyeket jó, ha tudatosítunk, és majd a pályázat kiírásánál erre külön fel 
kell hívni a szervezetek figyelmét. Arról van szó, hogy az a civil szervezet, amelyik pályázatot nyújt be, 
adott évben egyéb úton támogatást nem kaphat az önkormányzattól. Kivételt képeznek ez alól ún. vis 
maior esetek, amikor a szervezet olyan helyzetbe kerül, ami már a működését veszélyezteti. Ilyen 
esetben adhat be plusz kérelmet az önkormányzathoz bizonyos támogatás kérésére, de ezt csak úgy 
kaphatja meg, ha a legközelebbi évben, amikor támogatást kapna a civil pályázaton, annak az összegét 
figyelembe vesszük. Többször is előfordult az előző években, hogy volt olyan szervezet, amelyik 
pályázott is, és azon felül még kért támogatást. Ez ügyben tehát szigorítás történt. Aki viszont előbb kér 
önkormányzati támogatást, mint ahogy a pályázat megjelenne, és megkapja azt, az már nem vehet részt 
a pályázaton. Ez már a tavalyi évben is így volt. Előnyt élveznek azok a szervezetek, amelyek más 
pályázatokon is részt vesznek. Ezt viszont igazolniuk kell, vagy feladóvevénnyel, vagy a pályázást 
visszaigazoló e-mail-lel. Az elszámolásoknál a tavalyi évben is sokszor előfordult, hogy a pályázó egy 
bizonyos rendezvényre kért támogatást, amit meg is kapott, majd az a rendezvény különböző okok miatt 
nem tudott létrejönni, vagy nem akkor tudott létrejönni, hanem később valósult meg, de ettől 
függetlenül a kérelmező felhasználta a megnyert összeget, majd utána írta meg a kérvényét a 
rendezvény időpontjának módosítására. Tehát utólag adta be a kérelmét, hogy fogadja el a Bizottság. 
Ezt nem teheti meg a Bizottság, ennek ellenére méltányosságot gyakorolt, és megtette. Ezt most 
kihangsúlyoztuk, hogy ilyet a továbbiakban nem fogunk tudni elfogadni, és ebben az esetben a 
pályázaton nyert összeget a jövőben sajnos vissza kell fizetni. Ezt szigorúbban kell venni, mert nem 
szeretnénk a visszaéléseknek teret engedni. Köszönöm szépen.  
 
Mekler Andrea képviselő: Azzal egészíteném ki, hogy nem csak az volt, hogy máskor valósult meg ez 
a bizonyos pályázati cél, hanem azt a pályázati célt nem tudta a szervezet megvalósítani. Ha ilyen van, 
és másra szeretné fordítani a megnyert összeget, akkor, amikor kiderül, hogy nem tudja megvalósítani a 
tervezett célt, akkor kell megírnia a levelet a Bizottságnak, és kérni a módosítási lehetőséget, és nem 
akkor, amikor már a másik programot végrehajtotta, és megtörtént az esemény.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen. Mindenkinek egyértelműek a módosító 
javaslatok? Ha igen, akkor először ezeket a javaslatokat fogadjuk el határozatban. Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2016. évi civil és sport pályázatok kiírásával kapcsolatban az 
alábbi javaslatokat fogadja el: 

a) A „civil pályázat” pályázati felhívásának 
- 13. pontjában a más pályázaton való részvétel igazolásának módja pontosításra kerül a 

pályázat befogadását igazoló e-maillel vagy feladóvevénnyel történő igazolással, 
- 13. pontja kiegészítésre kerül az alábbi bekezdéssel: „A nyertes pályázó a jelen pályázaton 

elnyert támogatási összegen túl az Önkormányzattól a 2016. évben további támogatásra nem 
jogosult, kivéve, ha a működését ellehetetlenítő ok merül fel, és azt önerejéből nem képes 
elhárítani. Amennyiben ilyen ok miatt Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-
testülete a 2016. évben mégis további, legfeljebb a megítélt támogatási összeg erejéig 
támogatásban részesítené a nyertes pályázót, úgy a jelen pályázaton kívüli támogatás összegét 
a következő öt éven belül kiírt, nyertes pályázó által legközelebb benyújtandó pályázat 
elbírálásánál a Humánpolitikai Bizottság figyelembe veszi.” 

b) A „sport pályázat” pályázati felhívásának 



11 

- 13. pontjában az elbírálásnál előnyt élvező szervezetek közül kikerülnek az utánpótlás-
nevelést végző alapítványok, 

- 13. pontjában a más pályázaton való részvétel igazolásának módja pontosításra kerül a 
pályázat befogadását igazoló e-maillel vagy feladóvevénnyel történő igazolással, 

- 13. pontja kiegészítésre kerül az alábbi bekezdéssel: „A nyertes pályázó a jelen pályázaton 
elnyert támogatási összegen túl az Önkormányzattól a 2016. évben további támogatásra nem 
jogosult, kivéve, ha a működését ellehetetlenítő ok merül fel, és azt önerejéből nem képes 
elhárítani. Amennyiben ilyen ok miatt Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-
testülete a 2016. évben mégis további, legfeljebb a megítélt támogatási összeg erejéig 
támogatásban részesítené a nyertes pályázót, úgy a jelen pályázaton kívüli támogatás 
összegét a következő öt éven belül kiírt, nyertes pályázó által legközelebb benyújtandó 
pályázat elbírálásánál a Humánpolitikai Bizottság figyelembe veszi.” 

Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

11/2016. (II. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2016. évi civil és sport pályázatok 
kiírásával kapcsolatban az alábbi javaslatokat fogadja el: 

a) A „civil pályázat” pályázati felhívásának 
- 13. pontjában a más pályázaton való részvétel igazolásának módja pontosításra kerül a 

pályázat befogadását igazoló e-maillel vagy feladóvevénnyel történő igazolással, 
- 13. pontja kiegészítésre kerül az alábbi bekezdéssel: „A nyertes pályázó a jelen 

pályázaton elnyert támogatási összegen túl az Önkormányzattól a 2016. évben további 
támogatásra nem jogosult, kivéve, ha a működését ellehetetlenítő ok merül fel, és azt 
önerejéből nem képes elhárítani. Amennyiben ilyen ok miatt Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2016. évben mégis további, legfeljebb a 
megítélt támogatási összeg erejéig támogatásban részesítené a nyertes pályázót, úgy a 
jelen pályázaton kívüli támogatás összegét a következő öt éven belül kiírt, nyertes 
pályázó által legközelebb benyújtandó pályázat elbírálásánál a Humánpolitikai 
Bizottság figyelembe veszi.” 

b) A „sport pályázat” pályázati felhívásának 
- 13. pontjában az elbírálásnál előnyt élvező szervezetek közül kikerülnek az 

utánpótlás-nevelést végző alapítványok, 
- 13. pontjában a más pályázaton való részvétel igazolásának módja pontosításra kerül 

a pályázat befogadását igazoló e-maillel vagy feladóvevénnyel történő igazolással, 
- 13. pontja kiegészítésre kerül az alábbi bekezdéssel: „A nyertes pályázó a jelen 

pályázaton elnyert támogatási összegen túl az Önkormányzattól a 2016. évben 
további támogatásra nem jogosult, kivéve, ha a működését ellehetetlenítő ok merül 
fel, és azt önerejéből nem képes elhárítani. Amennyiben ilyen ok miatt Dunavarsány 
Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2016. évben mégis további, 
legfeljebb a megítélt támogatási összeg erejéig támogatásban részesítené a nyertes 
pályázót, úgy a jelen pályázaton kívüli támogatás összegét a következő öt éven belül 
kiírt, nyertes pályázó által legközelebb benyújtandó pályázat elbírálásánál a 
Humánpolitikai Bizottság figyelembe veszi.” 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ismertetem a civil és sport pályázatok kiírásáról szóló határozati 
javaslatokat: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a 2016. évre kiírja „civil pályázatát” a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú 
melléklete szerinti tartalommal és mellékletekkel, az elfogadott módosításokkal az "egyesületek, 
sportegyesületek és alapítványok" támogatására. 
b) felkéri a Polgármestert a pályázati felhívás közzétételére és az egyéb szükséges intézkedések 
megtételére. 
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Aki egyetért, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

12/2016. (II. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a 2016. évre kiírja „civil pályázatát” a jelen határozat meghozatalát segítő 

előterjesztés 1. számú melléklete szerinti tartalommal és mellékletekkel, az elfogadott 
módosításokkal az "egyesületek, sportegyesületek és alapítványok" támogatására. 

b) felkéri a Polgármestert a pályázati felhívás közzétételére és az egyéb szükséges 
intézkedések megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a 2016. évre kiírja „sport pályázatát” a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 2. számú 
melléklete szerinti tartalommal és mellékletekkel, az elfogadott módosításokkal az "országos sportági 
szakszövetség tagjaként a sportág versenyrendszerében résztvevő sportszervezetek" támogatására. 
b) felkéri a Polgármestert a pályázati felhívás közzétételére és az egyéb szükséges intézkedések 
megtételére. 
Aki egyetért, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

13/2016. (II. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a 2016. évre kiírja „sport pályázatát” a jelen határozat meghozatalát segítő 

előterjesztés 2. számú melléklete szerinti tartalommal és mellékletekkel, az elfogadott 
módosításokkal az "országos sportági szakszövetség tagjaként a sportág 
versenyrendszerében résztvevő sportszervezetek" támogatására. 

b) felkéri a Polgármestert a pályázati felhívás közzétételére és az egyéb szükséges 
intézkedések megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A testület elfogadta a pályázati kiírásokat, a pályázatokat 
március 25-éig lehet benyújtani. A Humánpolitikai Bizottság az április rendes ülésén elbírálja azokat, 
2016. május 20-ig a támogatási szerződések aláírásra kerülnek, és az összegek utalására 2016. május 31. 
napjáig kerül sor.  
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
5.) Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvoda 2014/2015-ös nevelési 
évben végzett tevékenységéről szóló szakmai beszámolójának elfogadására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Szeretettel köszöntjük Honti Anna intézményvezető asszonyt és 
helyettesét. Mint tudjuk, szeptembertől az intézmény élére új vezető került Honti Anna személyében. 
Tehát ő most első alkalommal készítette el a szakmai beszámolót. Átolvasva az anyagot úgy gondolom, 
hogy az óvodapedagógusok és az intézményvezető munkájának minden pontja érintve van benne. a 
Humánpolitikai Bizottság tárgyalta és javasolta elfogadásra a testületnek. A beszámolóval kapcsolatban 
van-e valakinek kérdése, felszólalása? /Nem hangzik el felszólalás./ A határozati javaslat a következő: 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dunavarsány Város Önkormányzat 
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Weöres Sándor Óvoda 2014/2015-ös nevelési évre vonatkozó – jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés melléklete szerinti – szakmai beszámolóját elfogadja. 
Aki a javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

14/2016. (II. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dunavarsány Város 
Önkormányzat Weöres Sándor Óvoda 2014/2015-ös nevelési évre vonatkozó – jelen 
határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti – szakmai beszámolóját 
elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 

A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
6.) Javaslat az óvodai beiratkozás időszakának és az óvoda heti és éves nyitva tartási idejének 
meghatározására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Minden évben el kell fogadnunk az óvoda heti és éves nyitva 
tartásának idejét. A beiratkozási időszak a 2016. december 31-éig 3. életévüket betöltött gyermekekre 
vonatkozik. 2016. május 9-13-áig tartó időszakban lehet a gyerekeket beíratni az óvodába. Van-e 
valakinek kérdése, hozzászólása?  
 
Surányi Tibor képviselő: Dunavarsány területén több családi napközi működik, és számomra a 
törvényben leírt formában egyértelműnek látszik az, hogy ha a gyermek a 3. életévét betölti, akkor 
beíratható az óvodába. Azt szeretném kérdezni az óvoda ügyrendjével kapcsolatban, hogy minden 
szülőnek, akinek a gyermeke az adott évben betölti a 3. évet, akkor kell megjelenni az óvodában, vagy a 
beíratási időszakban kell jelentkeznie, hogy óvodai felvételre szeretné a gyermekét fogadtatni? Mert az 
eddigi tapasztalatok szerint ez a kérdés eléggé nyitott volt. Mindig valamilyen helyi körülmény döntötte 
el, hogy éppen amikor pl. októberben töltötte be a gyerek a 3. életévét, akkor át tudják-e venni, vagy 
nem. Én ennek az évre vonatkozó együttműködését, megoldását javasolnám a családi napközik felé, 
hogy biztonságban tudják a már munkára jelentkezett szülők a gyermekeik további ellátását. Hogy ne 
kelljen nekik félni attól, hogy ha a 3. életévét betölti a gyerek, akkor nem veszik fel. Vagy megelőzni 
azt, hogy a bölcsődés kor letöltése után a szülő olyan választ kap, hogy csak Nagyvarsányra tudják 
felvenni a gyerekét, mert csak ott van hely. Tehát az óvodába beíratás formáit szeretném összhangba 
hozni a település lakosainak az érdekeivel, hogy tudjon róla az óvoda is, hogy a gyermek családi 
napközibe jár, és nem biztos, hogy szeptember 1-jén akar kezdeni az óvodában, hanem mondjuk csak 
november 1-jén. Legyen lehetősége a szülőnek ezt a gyermekfelügyeletet egyértelműen előre tudnia, és 
ne a pillanatnyi feltöltöttségi állapot döntse el, hogy hova kell majd a gyermekét hordani.  
 
Honti Anna intézményvezető: Ha a gyermek a harmadik életévét betölti, akkor onnantól kezdve jöhet 
beiratkozni az oviba. Nagyon sokan kérik azt, hogy a harmadik életévét betöltött gyermekük még ne 
kerüljön óvodába. Ekkor a szülőnek lehetősége van arra, hogy a védőnői levél, illetve az óvodavezetői 
levél alapján később írassa be a gyermeket, tehát szeptember 1-jétől. Májusban, arra az egy hétre azokat 
a gyerekeket várjuk, akik szeptember 1-jétől szeretnék elkezdeni az óvodai életüket. Ha viszont a 
gyermek a harmadik életévét betölti, és a szülőnek vissza kell mennie dolgozni, akkor a dunavarsányi 
lakosoknak lehetőséget biztosítunk arra, hogy hozhassa a gyermekét óvodába.  
 
Surányi Tibor képviselő: Köszönöm szépen ezt a rugalmas és nyitott fogadást és hozzáállást. 
Szeretném, ha ez a jövőben is így tovább tudna működni, mert ez a szülők számára megnyugtató. 
Hiszen családi napközibe is azért adják be a gyermeket, mert már dolgoznia kell menni a szülőnek. 
Hogy ne kelljen azzal szembesülnie, hogy esetleg egy messzebb lévő óvodában tudja csak elhelyezni a 
gyermekét.  
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Honti Anna intézményvezető: Erre azt tudom mondani, hogy azokkal kell kommunikálni, akik ezekkel 
foglalkoznak, és velük kell egyeztetni.  
 
Surányi Tibor képviselő: Ön lesz ennek a koordinátora, vagy az önkormányzaton keresztül történjen 
ez? 
 
Honti Anna intézményvezető: Én azt gondolom, hogy intézményvezetők közötti egyeztetésre van 
szükség.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen. Annyit tennék hozzá, hogy az óvodának 
önálló szakmai joga van a beiratkozás módjáról, mikéntjéről dönteni, ebbe az önkormányzat igazából 
nem szól bele. Az óvodavezetőnek jogában áll eldönteni, hogy melyik csoport az, amelyiket fel kell 
tölteni, és melyik csoportban van olyan lehetősége, ahova a jelentkező gyermeket el tudja helyezni. 
Ebben mi az előző években sem foglaltunk állást. A gyerekeket úgyis nyilván a legjobb belátás szerint, 
és lehetőleg a lakhely szerint helyezik el. De volt már rá példa, hogy olyan telítettsége volt az óvodának, 
hogy csak és kizárólag Nagyvarsányban volt szabad hely. Akkor nem tudja az óvodavezető azt 
mondani, hogy jó, akkor most valakit elküldök Kisvarsányról az óvodából, hogy a jelentkező 
gyermeknek legyen helye. Tehát ezeket a dolgokat intézi az óvoda, és ebben én a jövőben sem szeretnék 
állást foglalni, mert ez teljes mértékben az óvodavezető kompetenciája, és én biztos vagyok benne, hogy 
a legjobb tudása szerint jár el ezekben az ügyekben. 
 
Surányi Tibor képviselő: Van egy szabályzatunk, és vannak az időponton túl eső események, és én 
csak azt kérdezem, hogy arra mi a szabály.  
 
Honti Anna intézményvezető: A törvény úgy rendelkezik, hogy a harmadik életévtől kötelező az 
óvoda, és ha a szülő azt mondja, hogy ő márpedig meg tudja azt tenni, hogy otthon tudja tartani a 
gyermekét, akkor védőnői hozzájárulással a gyermek 5 éves koráig ezt megteheti.  
 
Surányi Tibor képviselő: Akkor még egyszer kérdezem: a harmadik életévét szeptemberben betöltő 
gyermek szüleinek májusban be kell íratni a gyermekét, vagy nem?  
 
Honti Anna intézményvezető: Igen. Be kell.  
 
Surányi Tibor képviselő: Köszönöm szépen, ez volt a kérdésem lényege.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen. Ha nincs több kérdés, akkor ismertetem a 
határozati javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvodában a 2016. december 31-éig 3. 
életévüket betöltő gyermekek óvodába történő felvételének időszakaként a 2016. május 9-13. közötti 
napokat határozza meg, 
b) felkéri a Jegyzőt az óvodába történő beiratkozásról szóló - a nevelési-oktatási intézmények 
működéséről és a köznevelési intézmények névhasználatáról szóló 20/2012. (VIII. 31.) EMMI rendelet 
20. §-ában foglaltak szerinti - közlemény közzétételére az önkormányzat, illetve az óvoda honlapján, 
valamint helyben szokásos módon, legkésőbb 2016. április 8-ig.  
Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, igennel szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

15/2016. (II. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvodában a 2016. december 31-

éig 3. életévüket betöltő gyermekek óvodába történő felvételének időszakaként a 2016. 
május 9-13. közötti napokat határozza meg, 

b) felkéri a Jegyzőt az óvodába történő beiratkozásról szóló - a nevelési-oktatási 
intézmények működéséről és a köznevelési intézmények névhasználatáról szóló 
20/2012. (VIII. 31.) EMMI rendelet 20. §-ában foglaltak szerinti - közlemény 



15 

közzétételére az önkormányzat, illetve az óvoda honlapján, valamint helyben szokásos 
módon, legkésőbb 2016. április 8-ig. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Jegyző 

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A második határozati javaslat az óvoda nyitva tartásáról szól: 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvodában a heti nyitva tartási időt a 
2015/2016-os nevelési évben hétfőtől péntekig 6.30 – 17.30-ig, 
b) az éves nyitva tartási időt 2016. szeptember 1.-2017. augusztus 31-ig határozza meg, oly módon, 
hogy az óvodavezető által előre meghatározott rend szerint az óvoda valamely épülete a nyári 
időszakban is nyitva tart. 
c) felkéri az óvodavezetőt, hogy 2016. február 15-ig az óvoda nyári nyitva tartásáról szóló - jelen 
határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti – közleményben tájékoztassa szülőket. 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza 
 

16/2016. (II. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvodában a heti nyitva tartási 
időt a 2015/2016-os nevelési évben hétfőtől péntekig 6.30 – 17.30-ig, 
b) az éves nyitva tartási időt 2016. szeptember 1.-2017. augusztus 31-ig határozza meg, 
oly módon, hogy az óvodavezető által előre meghatározott rend szerint az óvoda valamely 
épülete a nyári időszakban is nyitva tart. 
c) felkéri az óvodavezetőt, hogy 2016. február 15-ig az óvoda nyári nyitva tartásáról 
szóló – jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti – 
közleményben tájékoztassa szülőket. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Jegyző 
 

A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
7.) Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzat Petőfi Művelődési Ház és Könyvtár 2015. évi 
tevékenységéről szóló szakmai beszámoló elfogadására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A napirendi pontot tárgyalta a Humánpolitikai Bizottság, és 
javasolja elfogadásra. Egy nagyon szép beszámolót láttunk, ami mindenre kiterjed. Az előző években is 
folyamatos minőségi munka folyt az intézményben, és nagyon sok rendezvény került megrendezésre. 
Szerintem az idén sem lesz ez másképp. A szakmai beszámolónak egy nagyon lényeges mondatát 
szeretném csak felolvasni. „A kultúra közügy, amelynek állapotáért, megőrzéséért közös felelősséget 
kell viselni. ” Én is javaslom a Képviselő-testületnek, hogy fogadja el ezt a beszámolót az alábbi 
határozati javaslattal: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dunavarsány Város 
Önkormányzat Petőfi Művelődési Ház és Könyvtár 2015. évre vonatkozó - jelen határozat meghozatalát 
segítő előterjesztés melléklete szerinti - szakmai beszámolóját elfogadja. Aki ezzel egyetért, igennel 
szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza 
 

17/2016. (II. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dunavarsány Város 
Önkormányzat Petőfi Művelődési Ház és Könyvtár 2015. évre vonatkozó - jelen határozat 
meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti - szakmai beszámolóját elfogadja. 
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Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
8.) Javaslat a Művelődési, Oktatási és Sport Közalapítvány 2015. évben végzett 
tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Mint tudjuk, a Művelődési, Oktatási és Sport Közalapítvány az 
önkormányzat által alapított alapítvány. A beszámolóját beadta. Teljes részletességgel felénk nem 
kötelessége elszámolni az összes bevételével, illetve csak arról az összegről köteles elszámolni az 
önkormányzat felé, amelyet az önkormányzattól kapott. A beszámoló mindenki előtt ott van, a 
Humánpolitikai Bizottság is tárgyalta.  
 
Kun László elnök: Igen, tárgyalta a Bizottság, és elfogadásra javasolja, illetve Mekler Andrea 
képviselő asszonynak volt egy kérése az alapítvány elnöke felé, egy kiegészítésre, amit gondolom 
megkapott elnök kisasszony.  
 
Mekler Andrea képviselő: Igen, de ezt azért nem kérdezem meg még egyszer, mert hallottam, hogy mi 
volt rá a válasz a Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság ülésén.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Igen, a Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi bizottsági ülésen is 
tárgyalták ezt a napirendi pontot, ott Jegyző úr elmondta, hogy mire van lehetősége és joga a kuratórium 
elnökének, mi az, amiről kötelezően, részletesen be kell számolnia, és mi az, amiről nem.  
 
Száger Gyula képviselő: És mi tudhatunk erről, hogy mi volt ez?  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Természetesen. Kérem Jegyző urat, hogy néhány mondatban 
foglalja össze.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Az ülésen végigtekintettük ez üggyel kapcsolatosan a jelenleg hatályos Ptk. 
szabályrendszerét. Fő szabály szerint az alapítvány minden évben az éves működéséről – mivel 
közhasznú alapítványról beszélünk – beszámol az Országos Bírósági Hivatal felé. Ezt a beszámolót – 
ami a pénzügyi beszámolót is tartalmazza – a Hivatal teszi közzé a honlapján. A Képviselő-testület 
pénzügyi beszámolót arról a célzott adományáról kérhet az alapítványtól, amit támogatási szerződést 
keretében átadott az alapítvány részére. A szerződésben rögzítésre került, hogy az alapítvány célzottan 
használhatja fel ezt az adományt. Ez meg is történt. A nyitó és záró egyenleg közlése túl sokat nem 
mutat az alapító, fenntartó részére, hiszen az alapítvány nem csak olyan adományokkal rendelkezhet, 
amelyek az alapítótól kap, hanem nyilván magánszemélyektől és más adományozóktól kapott 
összegekkel is. A kuratórium teljes egészében független az alapítótól, tehát az alapító döntései nem 
befolyásolhatják a kuratórium működését. Ezzel kapcsolatban beszélgettünk a bizottsági ülésen, hogy 
ezt hogyan kell helyesen értelmezni.  
 
dr. Csobolyó Eszter képviselő: A szavazás vonatkozásában az érintettségemet szeretném bejelenteni.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen. Akkor először szavazzunk arról, hogy dr. 
Csobolyó Eszter képviselőt kizárjuk-e a napirendi pont szavazásából. Aki az a következő határozati 
javaslattal egyetért, szavazzon: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy dr. Csobolyó Eszter képviselőt a Művelődési Oktatási és Sport Közalapítvány 2015. évben végzett 
tevékenységéről szóló beszámoló c. napirendi pont tárgyalásakor a szavazásból kizárja.  
 
A Képviselő-testület 0 igen, 7 nem, 1 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza 
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18/2016. (II. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elvetette, hogy dr. Csobolyó 
Eszter képviselőt a Művelődési Oktatási és Sport Közalapítvány 2015. évben végzett 
tevékenységéről szóló beszámoló c. napirendi pont tárgyalásakor a szavazásból kizárja.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ismertetem a beszámoló elfogadásáról szóló határozati 
javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Művelődési, Oktatási és Sport 
Alapítvány 2015. évben végzett tevékenységére vonatkozó – jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés melléklete szerinti – szakmai beszámolót elfogadja. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza:  
 

19/2016. (II. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Művelődési, Oktatási és 
Sport Alapítvány 2015. évben végzett tevékenységére vonatkozó – jelen határozat 
meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti – szakmai beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 

A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 

9.) Javaslat gyermekorvosi körzet ellátásának rendezésére  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Mint tudjuk, a tartósan betöltetlen gyermekorvosi praxis 
helyettesítésére vonatkozó szerződés lejárt, és meg kellene hosszabbítanunk február 1-jétől április 30-
áig. Dr. Rácz Ildikó Enikő vállalja tovább helyettesítéssel ezt az ellátást, egy szakasszistenssel. 
Tárgyalások folynak a praxis végleges betöltésére, bízom benne, hogy rövid időn belül sikerül betölteni. 
Kérem a következő határozati javaslat elfogadását: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-
testülete 
a) a saját részéről jóváhagyja a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú mellékletét 
képező Megállapodást, amely Dr. Rácz Ildikó Enikő egyéni vállalkozóval került megkötésre a II. számú 
házi gyermekorvosi körzetben a betöltetlen praxis 2016. február 1-jétől 2016. április 30-áig terjedő 
helyettesítésére vonatkozóan. 
b) a saját részéről jóváhagyja a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 2. számú mellékletét 
képező Megbízási szerződést, amely Némethné Korpics Szilviával került megkötésre a II. számú házi 
gyermekorvosi körzet asszisztensi feladatainak havi 40 órában történő ellátására. 
c) a II. számú házi gyermekorvosi körzetben a betöltetlen praxis helyettesítéséhez szükséges 
költségvetési fedezetet a 2016. évi költségvetés tartalék előirányzata terhére biztosítja. 
d) felhatalmazza a Polgármestert az egyéb szükséges intézkedések megtételére. 
Aki egyetért a határozattal, kérem, igennel szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza:  
 

20/2016. (II. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a saját részéről jóváhagyja a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. 
számú mellékletét képező Megállapodást, amely Dr. Rácz Ildikó Enikő egyéni 
vállalkozóval került megkötésre a II. számú házi gyermekorvosi körzetben a betöltetlen 
praxis 2016. február 1-jétől 2016. április 30-áig terjedő helyettesítésére vonatkozóan. 
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b) a saját részéről jóváhagyja a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 2. 
számú mellékletét képező Megbízási szerződést, amely Némethné Korpics Szilviával 
került megkötésre a II. számú házi gyermekorvosi körzet asszisztensi feladatainak havi 40 
órában történő ellátására. 
c) a II. számú házi gyermekorvosi körzetben a betöltetlen praxis helyettesítéséhez 
szükséges költségvetési fedezetet a 2016. évi költségvetés tartalék előirányzata terhére 
biztosítja. 
d) felhatalmazza a Polgármestert az egyéb szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
10.)  Javaslat védőnői pályázat kiírására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Egyik védőnőnk – Ispánné Szatmári Ibolya, az I. számú körzet 
védőnője – jelezte felénk, hogy szeretne külföldre távozni, illetve külföldön kíván munkát vállalni, és 
február 29-ei hatállyal közös megegyezéssel szeretné megszüntetni az önkormányzattal való 
közalkalmazotti jogviszonyát. Sajnos el kell fogadnunk ezt a döntését. Újra előáll az a helyzet, hogy egy 
védőnői körzet megüresedik, és pályázatot kell kiírni a betöltésére. Emlékezzünk vissza, hogy milyen 
nehezen tudtuk annak idején ezeket a körzeteket védőnőkkel betölteni. Most viszont örömmel fogadtuk, 
hogy lesz jelentkező erre a megüresedő státuszra, és már tudjuk, hogy lesz, aki a pályázatát be fogja 
adni a kiírásra. Ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-
testülete 
a) mint munkáltató hozzájárul Ispánné Szatmári Ibolya, az I. számú körzet védőnője közalkalmazotti 
jogviszonyának 2016. február 29. napi hatályú, közös megegyezéssel történő megszűntetéséhez. 
b) pályázatot hirdet védőnői állás betöltésére jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 
mellékletét képező pályázati kiírás szerint.  
c) felkéri a Polgármestert, hogy az b) pont szerinti pályázati felhívást a Nemzeti Közigazgatási 
Intézet (KSZK) honlapján, a Dunavarsányi Napló következő számában, valamint a 
www.dunavarsany.hu honlapon jelentesse meg.  
Aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza:  
 

21/2016. (II. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

a) mint munkáltató hozzájárul Ispánné Szatmári Ibolya, az I. számú körzet védőnője 
közalkalmazotti jogviszonyának 2016. február 29. napi hatályú, közös 
megegyezéssel történő megszűntetéséhez. 

b) pályázatot hirdet védőnői állás betöltésére jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés mellékletét képező pályázati kiírás szerint. 

c) felkéri a Polgármestert, hogy az b) pont szerinti pályázati felhívást a Nemzeti 
Közigazgatási Intézet (KSZK) honlapján, a Dunavarsányi Napló következő 
számában, valamint a www.dunavarsany.hu honlapon jelentesse meg.  

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
11.) Javaslat a Media Technology Zrt-vel műsoridő vásárlási szerződés megkötésére  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Szeretettel köszöntöm Franyó Zsolt főszerkesztő urat. A 
szerződés március 31-ével fog lejárni. Ismét egy éves időtartammal meghosszabbítanánk a szerződést 
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ugyanezekkel a feltételekkel, amelyek eddig is szerepeltek a szerződésben. A Pénzügyi, Jogi és 
Ügyrendi Bizottság tárgyalta, és javasolja elfogadásra.  
 
Surányi Tibor képviselő: A szerződés tartalmát megismerve egy olyan technológiai formát látok 
benne, ami lassan technikailag már okafogyottá válik. A DVD formátum, illetve az ehhez tartozó 2:3-os 
képarányos képrögzítés. Az a kérdésem, hogy a mai kornak megfelelően 16:9-es képarányú felvételeket 
és minimum HD ready felbontásban tudnak-e biztosítani ugyanilyen feltételek mellett? Mert lassan már 
DVD lejátszót sem lehet kapni, csak számítógépekben van, de már azokban sem mindegyikben, és úgy 
gondolom, hogy a szerződés tartalmát a kornak megfelelően kellene igazítani.  
 
Franyó Zsolt főszerkesztő: Jó estét kívánok, köszönöm szépen a szót. Sok igazság van abban, amit 
mond, és nagyon szívesen válaszolok erre is, de három részre szedném a választ. Ez a három rész a 
gyártási folyamat részei. Tulajdonképpen úgy készülnek a műsorok, hogy van a forgatás, ahol 
felvesszük a nyersanyagot, ott átállni 16:9-re és HD-ra, semmi akadálya. Tulajdonképpen ezt már 
márciusban is meg tudjuk tenni. Itt jelezném a testületnek, hogy arra kell majd készülni, hogy sokkal 
több anyagot adunk le, hiszen 2-3-szerese a terjedelme a HD felbontásnak, és az archiválás 
szempontjából kb. 2 rh-s merevlemez beszerzése indokolt lesz. Ha ezt választják, akkor szükség lesz rá, 
de a mai világban ez nem egy eget rengető összeg. 
 
Főszerkesztő úr a továbbiakban részletesen elmagyarázza a munkafolyamatok technikai részleteit. 
 
Franyó Zsolt főszerkesztő: A sugárzás HD minőségben történő kivitelezése egy olyan beruházást 
igényel, amivel biztosítani kell az eszközöket a műsorszórás érdekében, és minden egyes 
kábelszolgáltatóhoz kellene egy ilyen eszközt rakni. Tehát a forgatásnál és a vágásnál – tehát házon 
belül – meg tudjuk tartani az anyagot HD-ben – de a sugárzás ilyen megoldása egy 100 millió forint 
körüli beruházást igényelne. A megoldás az lenne, hogy egy konvertálással szélesvásznú lesz a kép, és 
otthon ezt úgy lehet látni.  
 
Surányi Tibor képviselő: Köszönöm szépen a részletes választ. Ebből engem az első válasz érdekel, 
hogy a forrásanyag, amit Dunavarsány Önkormányzata megkap a megrendeléséért azt megkaphatjuk 
16/9-es HD formátumban? Minimum egy HD ready minőségben? 
 
Franyó Zsolt főszerkesztő: Természetesen.  
 
Surányi Tibor képviselő: Ez megoldható ezen a szerződésen belül?  
 
Franyó Zsolt főszerkesztő: Igen. Sem tartalmilag, sem költségvetésileg ez nem érinti a szerződést.  
 
Surányi Tibor képviselő: Illetve tartalmilag csak annyiban, hogy ott a DVD van meghatározva, aminek 
így már nincs értelme. Akkor ennek a javítását kérem szépen a szerződésben átvezetni.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönjük szépen. Ismertetem a határozati javaslatot: 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) saját részéről elfogadja a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú melléklete 
szerinti műsoridő vásárlási szerződést az említett módosítással, amely a Media Technology Zrt-vel kerül 
megkötésre 2016. április 1-jétől 1 éves határozott időtartamra, 3.197.100 Ft + Áfa, valamint a helyi 
kábelszolgáltató díjszabása szerinti műsortovábbítási díjnak megfelelő összegért, és felhatalmazza a 
Polgármestert a szerződés aláírására. 
b) felhatalmazza a Polgármestert az egyéb szükséges intézkedések megtételére. 
Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza:  
 

22/2016. (II. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
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a) saját részéről elfogadja a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú 
melléklete szerinti műsoridő vásárlási szerződést az említett módosítással, amely a 
Media Technology Zrt-vel kerül megkötésre 2016. április 1-jétől 1 éves határozott 
időtartamra, 3.197.100 Ft + Áfa, valamint a helyi kábelszolgáltató díjszabása szerinti 
műsortovábbítási díjnak megfelelő összegért, és felhatalmazza a Polgármestert a 
szerződés aláírására. 

b) felhatalmazza a Polgármestert az egyéb szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő:  azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
12.) Javaslat a kötelező betelepítési kvóta elutasítására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ezzel a határozattal a Magyar Kormány kérését fogadjuk el, 
amennyiben igent mondunk a betelepítési kvótára. Átadom a szót Keresztesi Balázs alpolgármester 
úrnak.  
 
Keresztesi Balázs alpolgármester: Igazából csak azért kértem szót, mert az előterjesztést én 
készítettem, és ezzel kapcsolatban valóban úgy gondolom, hogy kevés olyan dolog van ma Európában 
és az országban, ami ennyire meghatározó, és mindannyiunkat érint. Ez az előterjesztés arról szól, hogy 
a Magyar Kormány erőfeszítései mellett kiállunk, és támogatjuk azt az elkötelezését, amit az Európai 
Unióban képvisel a magyar emberek mellett. Kérem a Képviselő-testületet, hogy támogassa ezt a 
határozatot. Köszönöm.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) elutasítja a kötelező betelepítési kvótát; 
b) álláspontja szerint a kötelező betelepítési kvóta jogtalan, értelmetlen, növeli a bűnözés kockázatát 
és a terrorveszélyt, a kvóta veszélyezteti a kultúránkat és a mindennapjaink biztonságát, vállalhatatlan 
terheket jelentene Magyarország szociális, egészségügyi és oktatási rendszerére; 
c) kéri a Kormányt, hogy minden lehetséges eszközzel akadályozza meg az illegális migránsok 
beáramlását és a kötelező betelepítési kvótát, továbbá kéri, hogy a Kormány védje meg Magyarországot 
és a magyar embereket. 
Aki egyetért a határozattal, kérem, szavazzon igennel.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza:  
 

23/2016. (II. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 
  
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

a) elutasítja a kötelező betelepítési kvótát; 
b) álláspontja szerint a kötelező betelepítési kvóta jogtalan, értelmetlen, növeli a 

bűnözés kockázatát és a terrorveszélyt, a kvóta veszélyezteti a kultúránkat és a 
mindennapjaink biztonságát, vállalhatatlan terheket jelentene Magyarország 
szociális, egészségügyi és oktatási rendszerére; 

c) kéri a Kormányt, hogy minden lehetséges eszközzel akadályozza meg az illegális 
migránsok beáramlását és a kötelező betelepítési kvótát, továbbá kéri, hogy a 
Kormány védje meg Magyarországot és a magyar embereket. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 

A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
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13.) Javaslat a 2016. évi Közbeszerzési Terv megalkotására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Minden évben a költségvetésbe betervezett építési, beruházási, 
felújítási munkáink közbeszerzési tervét alkotjuk meg. Láthatóak benne, hogy milyen terveink vannak, 
mi a beruházás tartalma. Szerepelnek benne helyi közutak, járdák felújításai, parkoló kialakítása és 
minden, ami a költségvetés szerint a felhalmozási kiadások során szerepel. A Fejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottság tárgyalta.  
 
Surányi Tibor képviselő: Igen, tárgyaltuk. Egyetlen kérdésünk volt, az iskola napelem telepítésével 
kapcsolatban, hogy mekkora teljesítményű létesítmény lesz oda indokolt. Az összes többi kérdést 
elfogadásra javasoljuk, ennek a műszaki tartalmára pedig várjuk a műszaki és beruházási osztály 
információit, hogy majd valóban korrekt kiírás születhessen meg.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm. A Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság is tárgyalta, 
és javasolja elfogadásra. Ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának 
Képviselő-testülete a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 42 § (1) bekezdés 
felhatalmazása alapján készült 2016. évi közbeszerzési tervet a jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés mellékletében szereplő tartalommal elfogadja. Aki ezzel egyetért, kérem, igennel 
szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza:  
 

24/2016. (II. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a közbeszerzésekről szóló 
2015. évi CXLIII. törvény 42 § (1) bekezdés felhatalmazása alapján készült 2016. évi 
közbeszerzési tervet a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés mellékletében 
szereplő tartalommal elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
14.) Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzat Közbeszerzési szabályzatának 
felülvizsgálatára  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A Közbeszerzési Szabályzatunk alapkövetelményeként került 
sor a kiegészítésére, javítására, változtatására. A régi szabályzatot a határozati javaslat a mai nappal 
hatályon kívül helyezi, és a holnapi nappal pedig hatályba lépteti az újat. Bizottságaink tárgyalták, és 
elfogadásra javasolják a testületnek. Ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a 27/2013. (II.12.) számú képviselő-testületi határozattal elfogadott Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Közbeszerzési Szabályzatát hatályon kívül helyezi 2016. február 9-ei hatállyal. 
b) 2016. február 10-ei hatálybalépéssel Dunavarsány Város Önkormányzat új közbeszerzési 
szabályzatát a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés mellékletét képező tartalommal 
elfogadja, 
c) felhatalmazza a Polgármestert a Közbeszerzési Szabályzat aláírására. 
Aki a határozattal egyetért, kérem, igennel szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza:  
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25/2016. (II. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

a) a 27/2013. (II.12.) számú képviselő-testületi határozattal elfogadott Dunavarsány 
Város Önkormányzatának Közbeszerzési Szabályzatát hatályon kívül helyezi 
2016. február 9-ei hatállyal. 

b) 2016. február 10-ei hatálybalépéssel Dunavarsány Város Önkormányzat új 
közbeszerzési szabályzatát a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 
mellékletét képező tartalommal elfogadja, 

c) felhatalmazza a Polgármestert a Közbeszerzési Szabályzat aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
15.) Javaslat a Dunavarsány, 028/16 hrsz-ú ingatlan értékesítéséről szóló pályázat 
eredményének megállapítására, szerződés aláírására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Az előző képviselő-testületi ülésen terjesztettük a testület elé ezt 
az ingatlan-értékesítési napirendi pontunkat. Megtörtént a pályázat kiírása. A pályázatra egy pályázó 
jelezte vételi szándékát. Herczeg János részéről érvényes pályázat érkezett be. A folyamat további része 
ennek a hirdetőtáblán való kifüggesztése, majd az adásvételi szerződés aláírása a záró aktusa. A 
Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság tárgyalta, és elfogadásra javasolja a testületnek. Ha nincs kérdés, 
akkor ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Dunavarsány Város Önkormányzatának nemzeti vagyonáról szóló 12/2012.(VI.13.) Ök. 
rendeletben (a továbbiakban: Rendelet) foglaltak szerint a DUNAVARSÁNY/K/28/16 hrsz-ú ingatlan 
értékesítésére Herczeg János részéről érkezett érvényes pályázatot elfogadja a jelen határozat 
meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú melléklete szerinti tartalommal. 
b) felkéri a Polgármestert a Herczeg János nyertes pályázóval kötendő adásvételi szerződés 
aláírására, valamint a szerződés önkormányzat honlapján, illetve hirdetőtábláján történő közzétételére. 
c) felhatalmazza a Polgármestert a további szükséges intézkedések megtételére. 
Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza:  
 

26/2016. (II. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Dunavarsány Város Önkormányzatának nemzeti vagyonáról szóló 12/2012.(VI.13.) 

Ök. rendeletben (a továbbiakban: Rendelet) foglaltak szerint a 
DUNAVARSÁNY/K/28/16 hrsz-ú ingatlan értékesítésére Herczeg János részéről 
érkezett érvényes pályázatot elfogadja a jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés 1. számú melléklete szerinti tartalommal. 

b) felkéri a Polgármestert a Herczeg János nyertes pályázóval kötendő adásvételi 
szerződés aláírására, valamint a szerződés önkormányzat honlapján, illetve 
hirdetőtábláján történő közzétételére. 

c) felhatalmazza a Polgármestert a további szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő:  azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
 
 
 



23 

16.) Javaslat a 2016. évi szúnyoggyérítésre  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A szúnyoggyérítésre beérkezett költségvetési ajánlatot kellene 
elfogadni. Amit a képviselők eredetileg megkaptak, azok a becsült költségek voltak, amelyek még a 
tavalyi évi költségeket tartalmazzák. Pár nap után érkezett egy módosító javaslat. A kiküldött 
2.364.970,-Ft-os ajánlat már nem érvényes. A módosító javaslatban 3.148.391,-Ft szerepel 
Dunavarsány területére, ugyanazokkal a hektár mennyiségekkel és irtási gyakorisággal, mint az előző 
években. Ezzel az összeggel kérjük majd a költségvetésbe betervezni a szúnyoggyérítést. A határozati 
javaslatban is ez az összeg szerepelne az alábbiak szerint: Dunavarsány Város Önkormányzatának 
Képviselő-testülete  
a) a 2016. évi költségvetésében a Dunavarsány településre eső, közbeszerezni kívánt gyérítések 
költségeire vonatkozóan bruttó 3.148.391,- Ft összeghatárig kötelezettséget vállal, a megbízási 
szerződés alapján az elszámolást követően a díjat megfizeti; 
b) felkéri Szigetszentmiklós Város Önkormányzatát a megbízási szerződés alapján a szolgáltató 
kiválasztására és a közbeszerzési eljárás haladéktalanul történő elindítására; 
c) felkéri Szigetszentmiklós Város Önkormányzatának Polgármesterét, hogy a költségek 
csökkentése érdekében keressen támogatási (pályázati) lehetőségeket; 
d) felhatalmazza a Polgármestert a pénzügyi kötelezettségvállalására vonatkozó nyilatkozat 
kiadására és a földi és légi irtásra vonatkozó területi adatok közlésére, az irtandó terület nagysága: légi 
irtásnál 160 ha, földi irtásnál 250 ha; 
e) felkéri a Polgármestert a 2016. évi Dunavarsány településre eső szúnyoggyérítési feladatok 
ellátására irányuló egyeztetések lefolytatására a megbízási szerződés aláírására és a további szükséges 
intézkedések megtételére. 
Aki a határozattal egyetért, kérem, igennel szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza:  
 

27/2016. (II. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

a) a 2016. évi költségvetésében a Dunavarsány településre eső, közbeszerezni kívánt 
gyérítések költségeire vonatkozóan bruttó 3.148.391,- Ft összeghatárig 
kötelezettséget vállal, a megbízási szerződés alapján az elszámolást követően a díjat 
megfizeti; 

b) felkéri Szigetszentmiklós Város Önkormányzatát a megbízási szerződés alapján a 
szolgáltató kiválasztására és a közbeszerzési eljárás haladéktalanul történő 
elindítására; 

c) felkéri Szigetszentmiklós Város Önkormányzatának Polgármesterét, hogy a 
költségek csökkentése érdekében keressen támogatási (pályázati) lehetőségeket; 

d) felhatalmazza a Polgármestert a pénzügyi kötelezettségvállalására vonatkozó 
nyilatkozat kiadására és a földi és légi irtásra vonatkozó területi adatok közlésére, az 
irtandó terület nagysága: légi irtásnál 160 ha, földi irtásnál 250 ha; 

e) felkéri a Polgármestert a 2016. évi Dunavarsány településre eső szúnyoggyérítési 
feladatok ellátására irányuló egyeztetések lefolytatására a megbízási szerződés 
aláírására és a további szükséges intézkedések megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Surányi Tibor képviselő: Csak annyit szeretnék kérdezni, hogy ezt a több mint 20 %-os áremelkedést, 
akkor, amikor az üzemanyagárak, és egyebek nem emelkedtek, mivel indokolta a szolgáltató?  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Az az igazság, hogy semmivel nem indokolta.  
 
Surányi Tibor képviselő: Utólag azért lehet kérni ennek a magyarázatát?  
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Gergőné Varga Tünde polgármester: Igen, feltétlenül megkérdezzük. Remélem, hogy a 
szúnyoggyérítés ugyanolyan lesz, mint a tavalyi évben, mert én azt tapasztaltam, hogy ez 2015-ben 
nagyon hatékony volt Dunavarsányban.  
 
17.) Javaslat ITS készítésére irányuló beszerzési eljárás lezárására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ezt a beszerzési eljárást az előző testületi ülésen indítottuk el. A 
meghívásos pályázat alkalmával az ITS elkészítésére irányuló pályázati dokumentumok elkészítésére 
került most sor. Az 5 felkért cég közül 3 adta be a pályázatát. A 3 pályázat elbírálása megtörtént. 
Mindhárom pályázat érvényes volt. Megszabtunk egy beszerzési összeghatárt, 8 millió forint nettó 
összegig. Ugyan az egyik ajánlattevő magasabb összeget adott be, de végül mindhárom ajánlatot 
érvényesnek fogadtuk el. A bizottságok hosszasan tárgyalták ezt a napirendi pontot. A Hivatal 
szakapparátusa szakmai elemzés után a HÉTFA Kutatóintézet és Elemző Központ Kft. ajánlatát 
javasolta elfogadásra, a Fejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság viszont más döntést hozott. Kérem a 
Bizottság elnökét, hogy mondja el a döntésük hátterét, és mondja el a Bizottság javaslatát.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester elhagyja a termet, a szavazók száma 7 főre csökken. 
 
Surányi Tibor képviselő: A Bizottság megvizsgálta mindhárom ajánlattevő beadott anyagát. Az első és 
a harmadik helyen szereplő alig nettó 100 ezer forint különbségű ajánlat tartalmában olyan különbséget 
látunk, ami alapján ez a besorolás ugyan szám szerint helyes, de műszaki tartalom szerint lehet, hogy 
kétséges. A mi meglátásunk szerint a III. helyre sorolt HRS TRAFIC Közlekedési Szolgáltató és 
Fejlesztő Kft. költségeit, ha nézzük, az egy bruttó ajánlat volt, amelynek nincsen további járulékos 
költségei. Míg a HÉTFA Kutatóintézet és Elemző Központ Kft. ajánlata ugyan szám szerint kevesebb, 
de egyértelműen leírta, hogy az anyag elkészítéséhez szüksége van még további költséggel járó 
információ begyűjtésére. Ennek a szám szerint is kimutatható különbségére hívtuk fel a figyelmét a 
Bíráló Bizottságnak. Természetesen értékeljük a nagyfokú szakmai vizsgálatot, ami alapján el lett 
fogadva az az elvi döntés, hogy a HÉTFA Kft. szakmailag megindokolta, és többet tud a településről, és 
ebben a munkában több referenciával rendelkezik, de a Bíráló Bizottságnak szeretném hallani a 
véleményét.  
 
dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: Köszönöm szépen elnök úr állásfoglalását, megkérem a Bíráló 
Bizottság elnökét, hogy válaszoljon a kérdésre.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Ahogy a bizottsági ülésen elmondtam, az értékelési jegyzőkönyvbe foglalt 
megállapításainkat változatlanul fenntartjuk. Köszönjük a Fejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 
észrevételét. Tisztelettel felhívnám arra a figyelmet, hogy az ár ugyan szerepet játszik az értékelési 
szempontok között, de nem az a fő indoka annak, hogy ezt az értékelési sorrendet állítottuk fel. Ha 
figyelmesen végignézzük az anyagot, akkor látjuk, hogy az egyik ajánlattevő, a pályázati kiírás 1.7. 
pontjában megfogalmazott kérésünknek nem tett eleget, az ajánlatában nem szerepel az erre adott 
válasz. Ebben a gazdaságfejlesztési stratégiával kapcsolatos kérdésekről van szó, az intézményi 
stratégiáról, a turizmusfejlesztési stratégiáról, a megújuló energia stratégiáról és a közműrendszer 
fejlesztési stratégiáról. Ezekről kértünk adatokat, és ezek nem jelennek meg a pályázatban. Az árak 
esetében a mai napon aljegyző asszony tárgyalt még a cég képviselőivel. Ezzel kapcsolatban 
elmondanám, hogy egy ilyen munkát a korábbi munkahelyemen már vezényeltem le, és ennek a 
stratégiának az elkészítése azt feltételezi, hogy széleskörűen bevonjuk a lakosság civil szervezeteit, és a 
lakosság megszondáztatására ez ügyben különböző módszerek vannak. Amikor annak idején mi 
csináltuk, akkor volt egy menedzser cég, akik ez lefolytatták, erre kértünk most ajánlatokat, hogy ilyen 
céget szeretnénk találni. A cég egyedül, egymagában nem fogja tudni ezt az anyagot megcsinálni, 
hanem szüksége lesz a mi segítségünkre. Az ide vonatkozó jogszabály egyértelműen definiálja, hogy 
milyen adatok megkérése szükségeltetik a Statisztikai Hivataltól egy ilyen stratégia elkészítéséhez. 
Ennek értelemszerűen díjtétele van, de ezt megelőzi egy megállapodás megkötése a Statisztikai 
Hivatallal. És itt adok választ a Bizottság felvetésére és kérdésére. Természetesen a cégek át tudják 
vállalni ezeket a költségeket, és a Statisztikai Hivatal is tudja rugalmasan kezelni, akár a cégekkel is tud 
szerződést kötni. Azok a pályázók, akik a közbeszerzési értékhatáron belüli értéket tudtak adni – tehát 
két pályázó – bevállalja ennek a költségnek a viselését. Mivel ez nem közbeszerzés, hanem egy belső 
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beszerzés volt – és az ajánlatadók között van olyan partnerünk is, akivel együttműködési 
megállapodásunk van, illetőleg a másik ajánlattevővel egyéb vonalon is együttműködünk más 
megbízások keretei között –, ezért úgy próbáltunk mérlegelni, hogy mindenkit érvényes ajánlatnak 
tekintettünk, de a pályázati kiírás szerinti értékrendszer mentén adtunk egy értékelést a Bizottságnak. 
Ezért mondom, hogy fenntartjuk ezt a szakmai értékelésünket, tekintettel, és elfogadva a Bizottság 
észrevételeit. Mi ezt a javaslatot tudjuk adni, de ez csak javaslat. Tisztelettel kérem Önöket, hogy 
mérlegeljék a pályázatokat az elhangzottak tükrében is. Megkérem Aljegyző asszonyt, hogy ha esetleg 
valamit kihagytam, akkor egészítse ki, és foglalja össze, hogy teljesen tényszerű képet kapjon a 
Képviselő-testület.  
 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző: A Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság részéről az a felkérés 
érkezett, hogy interjúvoljuk meg mindkét pályázót, hogy az az ár, amit a pályázatában benyújtott, 
tartalmaz-e még járulékos költségeket, és az az ár egy összegben tartalmazza-e mindazokat a 
feladatokat, amelyeket a testület a pályázatában kiírt. A HRS TRAFIC Közlekedési Szolgáltató és 
Fejlesztő Kft. vezetőjével Vella Zoltán osztályvezető úr beszélt. Tájékoztatása alapján ő egyösszegű 
ajánlatot adott, minden általunk kért feladatot ellátva. Ő alvállalkozókkal kívánja ezt a feladatot ellátni, 
és teljes egészében vállalja az adatszolgáltatási költségeket, amelyek a kormányrendelet alapján az 
önkormányzatot terhelik. A HÉTFA Kutatóintézet és Elemző Központ Kft. ügyvezetőjével én 
beszéltem. Ő azt mondta, hogy amennyiben a település nem kívánja a szegregált települési határokat 
mélységében lebontani, abban az esetben nem lesz szükség a KSH-tól erre az adatszolgáltatásra, tehát ez 
a 80 ezer Ft/településrész összeg nem fog felmerülni. Ellenben ő úgy gondolja, hogy az 
önkormányzatnak kell továbbra is ezt a 60 ezer Ft-os egyszeri adatszolgáltatást viselnie, amit a KSH a 
kormányrendelet alapján az önkormányzat szolgáltatási kérésére ad. Úgyhogy az ő ajánlatát még ezzel a 
plusz 60 ezer forintos további díjjal kell mérlegelni és értékelni.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester visszatér a terembe, a szavazók száma 8 főre emelkedik. 
 
dr. Bóna Balázs képviselő: Köszönöm a szót. Egyrészt a Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság 
álláspontja az volt a kérdésben, hogy érdemben nem igazán kívántunk az „a” és „b” között különbséget 
tenni, főleg egy ilyen szoros árversenyben, hogy melyik az előnyösebb számunkra. Viszont azt 
mindenféleképpen szerettük volna, hogy tudjuk, hogy milyen „a”-ról és milyen „b”-ről beszélünk. 
Lehet, hogy az emlékeim csalnak, hogy mivel két pályázóról beszéltünk, és az egyik igenis leírta, hogy 
mik azok a költségek, amelyekre felhívja a figyelmét az önkormányzatnak, hogy fogják pluszban 
terhelni, ezért azt kértem, hogy a másik társaságot kérdezzük meg, aki nem nyilatkozott e tekintetben. 
Ezek szerint azt a választ kaptuk, hogy a másik pályázó azt mondta, hogy ő mindent bevállal. Magyarul 
ez azt jelenti szerintem, hogy azt is bevállalja, amire felhívta a figyelmünket a másik társaság. Nem 
tudom pontosan, hogy mekkora a különbség, és pontosan milyen összegekről beszélünk, de ez azt 
jelenti, hogy itt az árak tekintetében talán átfordul a mérleg. Ami még mindig nem indokolja azt, hogy 
ne fogadjuk el a Bíráló Bizottság álláspontját, viszont ahhoz, hogy tisztességes és megfontolt döntést 
tudjunk hozni, még mérlegelnünk kell. És én nem becsülném le azt a 100 ezer forintot, mert közpénzről 
beszélünk. És én ezt a megfogalmazást egy kicsit furcsának is találtam, hogy a társaság felhívja a 
figyelmét az önkormányzatnak, hogy nem kell, de azért készüljön erre a költségre. Illetve utána úgy 
nyilatkozik, hogy igazából az nem is kell. Nem véletlenül van kitalálva a rendszer, nem szerencsés 
utólagosan megmagyarázgatni az ajánlatokat. De mindezt félretéve a Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi 
Bizottság végül is úgy döntött, hogy elfogadja a Hivatal javaslatát, és erre kérem a többi 
képviselőtársamat is.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Rendben, akkor felteszem szavazásra a következő határozati 
javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a „Dunavarsány Város Integrált Településfejlesztési Stratégiája (ITS) dokumentáció 
kidolgozására és dokumentálására” tárgyú beszerzési eljárását eredményesnek nyilvánítja. 
b) megállapítja, hogy az eljárás nyertese a HÉTFA Kutatóintézet és Elemző Központ Kft. (1051 
Budapest, Október 6. utca 19. IV/2.) érvényes ajánlata. 
c) megbízza a „Dunavarsány Város Integrált Településfejlesztési Stratégiája (ITS) dokumentáció 
kidolgozására és dokumentálására” - a közbeszerzésekről szóló 2015. évi. CXLIII. törvényben 
foglaltakra figyelemmel – a HÉTFA Kutatóintézet és Elemző Központ Kft-t (1051 Budapest, Október 6. 
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utca 19. IV/2.) bruttó 9.931.400 Ft összegben, a 2016. évi költségvetésben szereplő vásárolt 
közszolgáltatás költséghely terhére. 
d) felhatalmazza a Polgármestert a vonatkozó megbízási szerződés aláírására, illetve az egyéb 
szükséges intézkedések megtételére. 
Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza:  
 

28/2016. (II. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a „Dunavarsány Város Integrált Településfejlesztési Stratégiája (ITS) dokumentáció 
kidolgozására és dokumentálására” tárgyú beszerzési eljárását eredményesnek nyilvánítja. 
b) megállapítja, hogy az eljárás nyertese a HÉTFA Kutatóintézet és Elemző Központ 
Kft. (1051 Budapest, Október 6. utca 19. IV/2.) érvényes ajánlata. 
c) megbízza a „Dunavarsány Város Integrált Településfejlesztési Stratégiája (ITS) 
dokumentáció kidolgozására és dokumentálására” - a közbeszerzésekről szóló 2015. évi. 
CXLIII. törvényben foglaltakra figyelemmel – a HÉTFA Kutatóintézet és Elemző Központ 
Kft-t (1051 Budapest, Október 6. utca 19. IV/2.) bruttó 9.931.400 Ft összegben, a 2016. 
évi költségvetésben szereplő vásárolt közszolgáltatás költséghely terhére. 
d) felhatalmazza a Polgármestert a vonatkozó megbízási szerződés aláírására, illetve az 
egyéb szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő:  azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Megköszönöm mindenkinek a mai ülésen való részvételét és a 
hozzászólásokat, az ülést bezárom. /1918 h/  
 
A jegyzőkönyv 1925 órakor lezárásra kerül. 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
 
 Gergőné Varga Tünde       dr. Szilágyi Ákos 

      polgármester        jegyző 
 
 
 
A jegyzőkönyv hiteles: 
 
 
 
 
 
 
  Mekler Andrea        Száger Gyula 

képviselő           képviselő 
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